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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 5. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane  9. studenog  2009. godine 
(ponedjeljak), u Maloj koncertnoj dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
 
 Sjednicu je u  17,07 sati otvorio  DINO KOZLEVAC , predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP-ZELENI), kojoj je i predsjedavao. 
 

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
županije, 

-     župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- zamjenika župana, gospodina Vedrana Grubišića,  
- resorne pročelnike  županijskih Upravnih odjela Istarske županije,   
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 5. sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika. 

 
VESNA IVANČIĆ : 
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Red. 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1.  Damir Kajin IDS – HNS Odsutan (O) 
2.  Furio Radin (Odsutan) IDS – HNS (OdsutOdsutan 
3.  Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4.  Valter Drandić IDS – HNS  
5.  Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.   Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10.  Vojo Kličković IDS - HNS   
11.  Tom Bisaku IDS - HNS   
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.   Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20.   Jasna Smojver – 

Kompas 
IDS - HNS    

21.  Stjepan Mraković IDS - HNS    
22.  Evelina Bisalo – Brkljačić HSU – HSLS  
23.  Ivica Mikulčić HSU – HSLS   
24.  Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25.  Ivan Bubić HDZ – HSS   
26.  Marino Roce HDZ – HSS   
27.  Oliver Gmitrović HDZ - HSS  Odsutan (O) 
28.  Zvonimir Čoga HDZ – HSS  
29.  Nika Krstevski HDZ - HSS  
30.  Dino Kozlevac SDP - ZELENI  
31.  Josip Anton Rupnik SDP – ZELENI  
32.  Lucija Debeljuh SDP - ZELENI  
33.  Maja  Šarić – Diković  SDP - ZELENI  
34.  Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35.  Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36.  Tullio  Fernetich NEZAVISNI  
37.  Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38.  Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI Odsutan (O) 
39.  Viktor  Krpljanov  NEZAVISNI  
40.  Nenand  Čendak NEZAVISNI  
41.  Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
 
 Hvala lijepa. 
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OSTALI PRISUTNI  : 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Službe za  poslove Skupštine i Poglavarstva Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Službe za poslove  Skupštine i Poglavarstvo 
Istarske županije, 

IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,  
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije, 
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i  gospodarstvo Istarske 
županije, 

MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, vodoprivredu i 
ribarstvo IŽ, 

MLADEN DUŠMAN pročelnik Upravnog odjela  za obrazovanje i  školstvo IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,   
DENIS IVOŠEVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  turizam  IŽ, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno  ureñenje IŽ 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za  lokalnu samoupravu IŽ, 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije,    

MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije,      
VIVIANA BENUSSI, VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenici  Župana IŽ, 
VALERIO DRANDIĆ, djelatnik Istarske  županije 
DENIS STIPANOV,  voditelj Službe za zaštitu i spašavanje u  Istarskoj  županiji 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira  da je izvršenom prozivkom utvrñeno da je  
prisutno 36 od  41 vijećnika, pa Skupština može pravovaljano odlučivati. 

Prelazi se na utvrñivanje dnevnog reda. 
Dnevni red za 5. sjednicu vijećnici su dobili u prilogu materijala zajedno s predloženim 

dnevnim redom. 
Koristi poslovničku mogućnost pa predlaže da se dnevni red nadopuni točkom 17.a) i 

b), koja glasi: 
     

a) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i 
načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za 
zdravstvene ustanove u 2009. godini 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju nacrta i utvrñivanja prijedloga II. izmjena i 
dopuna Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2009. godini 

Obrazloženje: 
Odlukom Vlade o minimalnim financijskim standardima za decentralizirane funkcije za 

zdravstvene ustanove izmijenjeni su iznosi sredstava za investicijsko i tekuće održavanje, 
investicijsko ulaganje, te otplatu kredita. Kako bi se do kraja godine moglo povući dodatna 
sredstva iz Ministarstva, potrebno je donijeti predmetne akte. 

Zbog prihvaćanja amandmana Nezavisne liste Plinia Cuccurina da se Odbor za 
gospodarstvo, financije i proračun podijeli na dva odbora, predlaže da  točka 14. dnevnog  
reda  glasi: 

a) Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za financije i proračun 
     b) Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za gospodarstvo i turizam 
     c) Prijedlog  Rješenja o izboru Odbor za prostorno ureñenje , zaštitu okoliša i 
         graditeljstvo 
     d) Prijedlog Rješenja  o izboru Odbora za  meñunarodnu suradnju i europske 
         integracije  

Drugih prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda nije dobio.. 
Otvara raspravu o dnevnom redu.  
Pošto se nitko nije javio za riječ, zaključuje raspravu o dnevnom redu i stavlja 

predloženi dnevni red s danim izmjenama i dopunama na glasanje, te nakon glasovanja  
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utvrñuje da je Skupština  sa 35 glasova «ZA», ni jednim glasom «PROTIV», za 5. sjednicu 
utvrdila  slijedeći  
 

DNEVNI  RED 
1)  

a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 3 svečane Županijske skupštine  Istarske 
županije 

b) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 4. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

2) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3) Prijedlog Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 
4) Prijedlog odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela  Istarske županije 
5) Druge Izmjene i dopune Proračuna  Istarske županije  za  2009- godinu 
6) Prijedlog Zaključka o usvajanju Plana intervencija  kod iznenadnog  onečišćenja  

mora u Istarskoj  županiji 
7) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju  Procjena ugroženosti Istarske  županije od 

prirodnih i tehničko  tehnoloških katastrofa i  velikih  nesreća 
8) Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnik o dodjeli stipendija studentima Istarske  županije 
9) Prijedlog odluke o mijenjanju naziva Visoke tehničke škole u Puli – Politehnički studiji 
10)Prijedlog  Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na  Odluku 
     školskog odora Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova o dopuni 
     djelatnosti 
11)Prijedlog Rješenja o imenovanju  predstavnika  Istarske županije u 
     Otočno vijeće 
12)Prijedlog  Rješenja o imenovanju  predstavnika Istarske županije 
      u Skupštinu  Hrvatske zajednice županija 
13)Prijedlog  Rješenja o imenovanju   v.d. ravnatelja  Povijesnog muzeja 
     Istre – Museo storico dell'Istria u Puli 
14) 
a) Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za financije i proračun 

     b) Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za gospodarstvo i turizam 
     c) Prijedlog  Rješenja o izboru Odbor za prostorno ureñenje , zaštitu okoliša i 
         graditeljstvo 
     d) Prijedlog Rješenja  o izboru Odbora za  meñunarodnu suradnju i europske  

15) 
 a)  Prijedlog Rješenja o  razrješenju  članica  Školskog odbora Medicinske 
          škole Pula 
 b) Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  članica  Školskog odbora Medicinske 
         škole Pula 
16. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  sudaca  porotnika Županijskog suda  u 
      Puli 
17.  

a) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i  načinu 
financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u  
2009. godini  

 b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju nacrt i utvrñivanja prijedloga  drugih izmjena i 
dopuna popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava decentraliziranih  
funkcija  u  2009. godini. 

 
ORDINE DEL GIORNO 

 
ORDINE DEL GIORNO 
1)  

a) Verifica del verbale sintetico della 3a seduta solenne dell'Assemblea regionale 
della Regione Istriana 
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b) Verifica del verbale sintetico della 4a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana 

2) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3) Proposta del Regolamento dell'Assemblea regionale della Regione Istriana 
4) Proposta di Delibera sull'organizzazione e le competenze degli organi amministrativi 

della Regione Istriana 
5) Seconde modifiche e integrazioni al Bilancio della Regione Istriana per l'anno 2009 
6) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano d'intervento in caso d'inquinamento 

improvviso del mare nella Regione Istriana 
7) Proposta di Conclusione sull'approvazione della Stima del rischio di catastrofi naturali , 

tecnico-tecnologiche e grosse calamità nella Regione Istriana 
8) Proposta di modifiche e integrazioni al Regolamento sull'assegnazione delle borse studio 

agli studenti della Regione Istriana 
9) Proposta di Delibera sulla modifica del nominativo del Politecnico di Pola  
10) Proposta di Conclusione sulla previa approvazione alla Delibera del Comitato scolastico 

della Scuola di Musica Ivan Matetić-Ronjgov sull'integrazione dell'attività 
11) Proposta di Decreto sulla nomina dei rappresentanti della Regione Istriana nel Consiglio 

insulare 
12) Proposta di Decreto sulla nomina dei rappresentanti della Regione Istriana 

nell'Assemblea della Comunità Croata delle Regioni 
13) Proposta di Decreto di nomina del f.f. direttore del Museo storico dell'Istria - Povijesni 

muzej Istre a Pola 
14. 

a) Proposta di Decreto sull'elezione del Comitato per le finanze e il bilancio 
b) Proposta di Dereto sull'ezione del Comitato per leconomia  e turismo 
c) Proposta di Decreto sull'elezione del Comitato per l'assetto territoriale, la tutela 

ambientale e l'edilizia 
d) Proposta di Decreto sull'elezione del Comitato per la collaborazione 

internazionale e le integrazioni europee 
15) 

a) Proposta di Decreto di destituzione delle componenti del Comitato scolastico della 
Scuola di medicina di Pola  
           b)Proposta di Decreto di nomina delle componenti del Comitato scolastico della 
Scuola di medicina di Pola  

 
16. Proposta di Decreto di nomina dei giudici d'assise del Tribunale regionale di Pola 

17) 
a) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i  načinu 

financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u  
2009. godini  

 b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju nacrt i utvrñivanja prijedloga  drugih izmjena i 
dopuna popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava decentraliziranih  
funkcija  u  2009. godini a) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
kriterijima, mjerilima i  načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane 
funkcije za zdravstvene ustanove u  2009. godini  

 
Prije prelaska na dnevni red  naglašava  da je  na  zamolbu  Zelene Istre. vijećnicima 

podijeljen  materijal pod nazivom «Strateška  procjena utjecaja na okoliš», tako da se zna o 
čemu e radi. 
 
 AD – 1  
 

a) VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA  3. SVE ČANE 
    SJEDNICE  ŽUPANIJSKESKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE  
b) VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG  ZAPISNIKA SA  4. SJEDNICE 
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     ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Skupština je bez primjedbi i odvojenim glasovanjem sa 36 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova usvojila 
 a)  
    SKRAĆENI  ZAPISNIK   
 

 sa 3. sve čane  sjednice Županijske skupštine Istarske županij e 
 b) 
    SKRAĆENI  ZAPISNIK   
 

 sa 4.  sjednice Županijske skupštine Istarske župa nije 
 
 AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 
 
 Vijećnička pitanja su  po ustaljenom  redu postavili : u ime Kluba vijećnika HSU-
HSLS: 

 
ZDENKO PLISKO : 
 
 Poštovani predsjedniče kolegice i kolege vijećnici, Župane sa suradnicima!  
 Sezona je prerade maslina. Cijena prerade u  istarskim uljarama iznosi 1,40 kuna po 
kilogramu prerañenih maslina i najveća je od svih uljara na hrvatskom području. Povećanje 
cijene prerade je za  28 % , sa 1,10 kuna lanjske godine na 1,40 kuna po kilogramu 
prerañenih maslina ove godine, uz znatno niži  randman, cirka 10 %, što znači da  će 
sredstva koja su maslinari dobili iz poticaja završiti u  džepovima prerañivača maslina. 
 Imajući u vidu da maslinari ničim ne mogu utjecati na cijenu masline mogu ili  preraditi 
ili ostaviti ih neubrane.  

Cijene su dogovorno uljari odredili i time pokupili poticajna sredstva koja su maslinari 
dobili. 

Pitanje bi bilo: na koji će način nadležne županijske službe sa svojim mjerama i 
aktivnostima ubuduće zaštiti maslinare i kako vi to pitanje, gospodine Župane, komentirate. 
Naglašavam da su naše uljare najskuplje na čitavom području Hrvatske. Najbliža uljara 
cijenu prerade maslina ima 1,30 kuna po kilogramu prerañenih maslina.  

Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolega Pliško. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane kolegice i kolege ! 
 Dozvolite mi da vas najprije  najsrdačnije pozdravim i da svima vama zaželim ugodan 
rad na današnjoj sjednici Županijske skupštine Istarske županije. 
 Meni bi bilo najlakše napasti prerañivače maslina i reći da oni imaju previsoke cijene i 
vjerojatno bi svi proizvoñači ulja odnosno maslinari bili sretni. Meñutim, mislim da nije izlaz u 
tome. Naši prerañivači maslina, koliko je meni poznato, a mislim da nešto znam o tome,  
imaju najbolju opremu, puno su uložili u opremu, imaju vrhunski proizvod koji iz te opreme 
daju i maslinari koji su se potrudili biti jaki maslinari, imaju danas doista vrhunsko svjetsko 
maslinovo ulje. Mislim da tremo poći s te pozicije. Ako želimo u  Istri nešto proizvoditi onda 
proizvodimo to što je moguće bolje i na svjetskom nivou. Proizvoñači maslinovog ulja su 
jedni od tih. 
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 Meñutim, ja ću reći sasvim konkretno za one maslinare koji nemaju možda toliku  
želju ići samostalno na tržište, koji proizvode maslinovo ulje u tim pogonima za preradu 
maslinovog ulja na način da sutra ne rade sa dren, ne rade svoje boce ulja itd., za to  je 
Istarska županija našla  rješenje i pomažemo sve one koji se  žele uključiti u naš sustav kroz 
Agenciju za ruralni razvoj Istre, koja , ako to maslinari  žele, dobiju ugovor od nas, ali moraju 
i u polju delati onako  kako mi pensamo da triba delati da bi  pokle dobili  vrhunsko maslinovo 
ulje. AZRRI i MIH d.o.o. Poreč su zajedno kreirali nekoliko  brandova,- poduzeće koje je 100 
% u vlasništvu Istarske županije, - otkupljuje masline, ali one moraju biti delane onako  ča mi  
želimo delati da budu delane, zato da pokle tega dobijemo i vrhunsko maslinovo ulje.  
 Može biti da će ove godine biti nekakvog problema, ali svi maslinari koji žele ući u naš 
sustav su dobrodošli, a mi ćemo se potruditi da  s jednim odgovarajućim marketingom, kojeg  
smo uspjeli nametnuli na  tržištu, da je istarsko maslinovo ulje danas poznato kao i u vrijeme  
Rimljana, koji su govorili, kada su htjeli usporediti  nešto je dobro, : «Dobro kao maslinovo 
ulje iz Istre». Danas mogu  reći  da maslinovo ulje iz Istre je svjetski poznato i  svjetski 
priznato. 
  Maslinari su pozvani da  uñu u naš sustav i  ne moraju brinuti oko prerade i cijene 
maslinovoga ulja. Ako to ne žele, nemojte se ljutiti, ali cijena maslinovoga ulja, - ovdje su i 
neke kolege koje se bave proizvodnjom maslinovog  ulja, - za mene je možda malo i 
previsoka, ali tih 1 kuna i koliko je u odnosu na 50 ili  60 kuna za litru ulja i nije  tako velika 
razlika. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.     
 Gospodine Župane, moram vas obavijestiti da je bila lažna uzbuna, nije bio moj 
signal, ali ste imali na raspolaganju još  minutu i pol (Smijeh).  
 Kolega Pliško izvolite, imate riječ.   
   (Z. Pliško : Zadovoljan odgovorom). 
 Hvala lijepa  
 Riječ ima gospodin Josip Anton Rupnik, u ime Kluba vijećnika SDP- ZELENI.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, cijenjene 
kolegice i kolege, predstavnici medija i ostali gosti. 
 Kako na zadnjoj sjednici Skupštine Istarske županije nisam stigao da postavim 
pitanje, pitanje koje sam mislio postaviti na prošloj sjednici, postavljam danas.  
 Prvo pitanje je upućeno Županu, a drugo pitanje gospodinu predsjedniku Skupštine 
Istarske županije. 

1. Pitanje 
Kako pratimo posljednja zbivanja naši susjedi su nam odmrznuli nekoliko poglavlja, 

kada se govori o pridruživanu Europskoj uniji, dapače, sada smo potpisali sporazum o 
arbitraži, i na taj način nam omogućili  ubrzanje ulaska u Europsku uniju.  

Ja postavljam pitanje kako ćemo u tu Europu, kada su nam sve prometne veze 
zatvorene. Nekada smo imali dosta dobru željezničku vezu za Zagreb i usput za Sloveniju, a 
sada to možete ostvariti jedino ako krenete pješke. Imali smo čak i dobre autobusne veze ali 
sve je to bilo, a sada se samo spominjalo. 

Predlažem da se uputi meritornim organima i u našoj zemlji, a i Sloveniji da nam 
omoguće da Istra  bude povezana i željeznički i autobusno, na koji način bismo mogli 
razvijati meñusobne odnose meñu nama, jasno, i pogotovo u propagandi kulturnih 
meñusobnih odnosa i što je najvažnije i gospodarskih odnosa. 

Pa bih ja predložio, gospodine Župane, da li mi to možemo učiniti i da čujem vaše 
mišljenje po tom pitanju 

Drugo pitanje za predsjednika  Skupštine. 
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2. Pitanje 
Pokrenuli smo u prošlom mandatu zahtjev za  održavanje Izvanredne sjednice  

Skupštine Istarske županije vezano za problematiku  Rockwoola. Upućeni su zahtjevi za 
očitovanjem  nadležnim organima na tu istu temu, koje je prihvatila Skupština i to sve otišlo 
legalnim tim putem. Danas je prošlo  11 mjeseci od tih zaključaka, a da mi još nemamo 
odgovora i postavljam pitanje predsjedniku Skupštine Istarske županije : da li ćemo održati 
izvanrednu sjednicu Skupštine Istarske županije na temu Rockwoola i na toj Skupštini 
prozvati i pozvati predstavnike meritornih  Ministarstava i drugih državnih organa. Ujedno 
predlažem, da se hitno sazove izvanredna sjednica  Skupštine i da budu ovdje nazočni i da 
nam daju odgovore na ta pitanja. Jer, priču koju nam serviraju gospoda iz Rockwoola,  
smatram da su to čak kriminalne izjave kojima obmanjuju i varaju javnost i tumače nam da 
ne proizvode štetu, da nisu opasni. Htio bih samo napomenuti da ljudi koji se  razbolijevaju 
vezano za azbestozu se razbolijevaju nakon 20, 30 godina. Svi  moraju shvatiti da taj  
zagañivač mora otići iz Istre. Priče o ne štetnosti su priče za malu djecu i siguran sam da bi i 
njima vrlo  teško mogli  predstavnici Rockwoola i njihovi jataci prodavati maglu. Braneći  
svoje kriminalne izjave, da se nitko nije razbolio, duboko vrijeñaju  našeg čovjeka, jer ga žele 
ismijati, javnost žele i dalje obmanjivati. Oni nam sada tumače i kažu da mi varamo njih, jer 
se još nitko nije razbolio. Znači, treba čekati da se netko razboli, pa će onda oni dati neke 
odgovore. 

Molim odgovore. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.                                                                                                                                                                 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine Rupnik, dozvolite mi u ovoj prilici, kada ste već postavili takvo pitanje, da 
pozdravim  sporazum koji je postignut izmeñu  premijerke Jadranke Kosor i premijera  
Pahora. Mislim da je on jedan korak naprijed  u odnosima izmeñu naših dviju država i da ide 
za tim da se vrate dobrosusjedski odnosi  izmeñu Hrvatske i Slovenije, da ide za tim da dva 
naroda koji su susjedi, na neki način na novim odnosima i novim temeljima u zajedništvu u 
Europskoj uniji  stvaraju nove meñusobne odnose.  
 Želim biti potpuno jasan. Mislim da  je to sporazum koji u ovom trenutku omogućava 
Hrvatskoj da zaista postane članica Europske unije, a s druge strane arbitražni postupak  teći  
će nakon što budemo ravnopravni, nakon što praktički i Hrvatska postane članica  Europske 
unije. Vjerujem u ozbiljnost arbitara, vjerujem u ozbiljnost  Europske komisije i vjerujem u to  
da će  na kraju krajeva pravna  država pobijediti. I vjerujem da će isto tako slovenski narod 
na referendumu podržati taj sporazum, jer mislimo da je to dobro i za Sloveniju i za  
Hrvatsku, da se kroz meñunarodno pravo, - a to je dio toga sporazuma, - razriješi pitanje 
koje nismo  uspjeli razriješiti  meñusobno.  
 Meñutim, vaše pitanje je puno praktičnije i moram reći da se u nekoj mjeri slažem s 
vama. Veze izmeñu Hrvatske i Slovenije, pogotovu Istre u ovom dijelu željeznice je  
katastrofalno. Objektivno je situacij  takva. Jednostavno svaki čovjek bira način na koji će 
prometovati. Četo koristim Ljubljanski aerodrom i moram reći da iz Poreča do Ljubljanskog 
aerodroma ne treba mi više od sata i nešto vremena, - neću reći koliko, jer će se onda reći 
da vozim prebrzo, - ali manje od dva sata. 

Hoću  reći da cestovni promet uz neke još probleme koji jesu treba riješiti. Nadam se 
da sam  to uspio dogovoriti sa Slovencima i da će shvatiti koliko je to bitno. Razgovarao sam 
i sa njihovim ministrima i bivšim premijerom Janšom oko problema ceste Dragonja do Kopra. 
Naš dio do Dragonje će biti gotov do ljeta, praktički  problem Plovanije do Kaštela. Vjerujem 
da će shvatiti da to treba riješiti.   
 Za željeznicu koju je Austrija izgradila bismo morali, ako hoćemo moderni željeznički 
promet, vjerojatno napraviti potpuno novu trasu. Ne vjerujem da danas imamo novac za tako 
nešto. Trebamo biti realni i to reći. Ne vjerujem da Hrvatska, niti Slovenija, imaju namjere, - 
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nakon što su napravile infrastrukturni pomak u cestovnoj gradnji i nakon što se to toliko 
približilo, - da će danas biti realno za očekivati da će se ulagati u neku potpuno novu vrlo 
modernu  željeznicu. Mislim da treba računati da  će željeznički promet biti prvenstvo  teretni 
i da  će na neki način djelomično biti i putnički, ali  ne bih sijao lažni optimizam, jer nisam 
takav. Želim biti  realan i reći da  će sigurno naši grañani koristiti cestovnu infrastrukturu  koja  
je sve bolja i bit će odlična.  Mislimo da je na taj način problem u komunikaciji, ako ništa 
drugo, u protoku roba i ljudi u  velikoj mjeri razriješen. Kao student koristio sam Arenu  
ekspres i do Zagreba mi je trebalo  4 ili  5 sati. Danas smo iz  Pazina za Zagreb za dva i pol 
sata maksimalno, po propisima možda dva i pol  sata. 

I ja sam jedan od onih koji  razmišljaju zeleno. Željeznica je daleko bolja  
za prostor, za okoliš, naprosto bolja za planetu, ali  s druge  strane činjenica je da  će svatko 
birati ono što mu se čini  najbržim, a  cestovni promet je takav.  Autobusi  su problem , 
meñutim, kao što znamo, tu je opet privatni  sektor. Privatni sektor mora naći interes. Ako  ga 
privatni sektor  ne nañe, javni sektor teško može narediti i stvarati nekakve subvencionirane 
autobusne veze za  Ljubljanu, za Maribor. Mislim da to objektivno nije  realno, ali želim 
poduprijeti ovo što ste rekli  da se čuje to. Želim  posebno  istaknuti našu ambiciju  da na 
neki način koordiniramo dva ministarstva prometa slovensko i  hrvatsko i Vlade da se dio 
Istarskog ipsilona do Kopra napokon  počinje graditi u Sloveniji kako bi taj protok  zaista  bio 
vrlo brz i kako bi Trt bio na sat vremena. ovisno iz kojeg grada ideš, ili pola sata ili  45 
minuta. 
 Evo, za sada toliko. Ne mogu vas obradovati  sa boljim vijestima. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu.  
 Na drugo pitanje o Rockwoolu odgovorit ću da je Skupština Istarske županije imala 
na svojoj sjednici točku dnevnog reda. Donijela je Zaključke, konstatirala gdje je trenutno bit 
problema. Zaključak se odnosio  na  Ministarstvo  graditeljstva itd, ali na naše upite i već 
dvije požurnice, nije odgovoreno. Zadnja požurnica je išla prije nekih dvadesetak dana, ali 
nije odgovoreno apsolutno ništa i ja si uziman obvezu da  od  slijedećeg tjedna počnemo 
vršiti pritisak prema Ministarstvu da ispune Zaključke ove  Županijske skupštine koji su bili 
vrlo jasni, precizni i ekspeditivni. Nakon toga, kada to razriješimo, možemo  razgovarati o toj 
točki koja je itekako bolna za dio grañana Istre i s kojom ćemo se morati pozabaviti, doraditi 
je da je razriješimo do kraja. 
 Evo, toliko.  
 Riječ ima  Ivan Jakovčić, koji  želi nešto kratko reći. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Želim samo zbog  javnosti i zbog pitanja koja  su  postavljena reći da za Rockwoolu 
pripremamo jedan totalni monitoring. Slažem se  s vama, ima  previše lažnih  informacija, 
bolje reći dezinformacija. Pripremamo jedan totalitarni monitor  koji  će značiti prikupljanje 
svih podataka iz raznih dijelova oko Rockwoola, ali i vizualni monitoring sa kamerama, koji  
ćemo raditi u suradnji sa  Vatrogasnom zajednicom Istarske županije, kako bismo s jedne 
strane  zaštitili  Rockwool od mogućega požara, ali s druge  strane da bismo  znali točno što 
se zaista zbiva  u toj vali, koja je prečesto zamagljena. Kontinuirano dobivam fotografije od 
naših  sugrañana, jer sam  to tražio od njih da mi  redovito  šalju fotografije da znamo točno 
kada  Rockwool posebno zagañuje. U tom kontekstu  računajte da ćemo staviti jedan 
kompletan sustav monitoringa praćenja rada Rockwoola da bismo mogli imati prave 
informacije. 

 
Ja sam već počeo suradnju, mogu reći to i javno, sa nekim pravnicima koji su 

specijalizirani za «rat» sa zagañivačima, tako da ćemo se oboružati u tom pogledu koliko 
god možemo. Kontinuirano sam u stalnoj vezi s  načelnikom Općine Pićan i s ostalim 
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načelnicima, pogotovo Općine Pićan, tako da koordinirano radimo i pratimo što Rockwool  
čini.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem gospodinu Županu na informacijama koje su vezane za  Rockwool. 
 Riječ ima vijećnik Josip Anton Rupnik, koji ima pravo na dopunsko pitanje. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Iz prostog  razloga  što sam bio na nizu skupova o željeznici vezanih za  Europsku 
uniju s kolegama iz Europe, mogu reći kako oni vide viziju razvoja Europe. Baza razvoja  
Europe je  željeznica, a ne cesta. Pogreška je naših vlasti što smo mi u Hrvatskoj totalno 
zanemarili željeznicu. Željeznica je ekološki, ekonomski i sigurnosno daleko prihvatljivija od  
cestovnog promet.  

Zadnji puta sam dobio informacije da je izgradnja tunela kod Izole blokirana, da se 
sada neće  još izgraditi. Ne znam zašto, da li  je kriva tvrtka iz Maribora, koja nije spremna za 
izvoñenje radova, a koja je preuzela da će izgraditi taj tunel, valjda  će to otići u desno, pa ne 
znam kada će ta veza  biti  uspostavljena. Zato sam s te  strane apelirao. Ne odnosi se to  
samo prema Sloveniji, nego inače prema željeznici, što bi  trebalo vezati  s našim tunelom 
kroz Učku . Bilo je govora  da će  tunel kod Izo biti gotovo, ali izgleda da se  samo priča, a 
realizacije nema. 

Kada se govori o slučaju Rockwoola, ono što mi  smeta, a znamo svi dobro, da me je 
Rockwool  tužio, tužio je našu stranku, da smo ih povrijedili, da  smo iznosili netočne 
informacije, da mi  njima lažemo informacijama, a kada se na sudu  održi  rasprava situacija 
ipak izgleda malo  drukčija. I ono što mene smeta je  da oni permanentno govore kako naši 
ljudi ne govore istinu. Žele nam dokazati da se još nitko na području  Pićna nije  razbolio 
zbog  Rockwoola. Netko će se  razboljeti možda za  pet, deset ili  15 godina, što nam 
dokazuju stručnjaci iz Europe, koja je posljedica takvih bolesti. Treba na to skrenuti pažnju 
tako da gospoda konačno shvate da ono što  se čini je velika prijevara javnosti u Istri.  
 
DINO  KOZLEVAC: 
 
 Hvala.  
 Evo, produžili smo. 
 Gospodine  Župane imate riječ. 
 /I. Jakovčić : Ne treba/. 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima vijećnik Marino Roce ,u ime Kluba  vijećnika  HDZ-HSS.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Poštovani  predsjedniče, poštovani Župane, kolegice i kolege. 
 Gospodin  Rupnik me je sa svojim pitanje preduhitrio. Potaknulo je i mene pitanje  
željeznica  da nešto kažem. Mi smo i u javnosti govorili o željeznici, ali potaknula me je i 
izjave na sjednici Gradskog vijeća Grada Pule kada je suhoparno odgovoreno da se 
željeznički kolodvor u Puli  treba preseliti, a bez nekog rješenja  gdje bi se trebao preseliti, ali 
nama smeta u Puli. Tako sam doživio tu izjavu.   

Moje je pitanje : da li je  naš strateški interes u Istarskoj  županiji, osim za razvitak 
cestovne prometne infrastrukture, - koja je jednim dijelom u nekom transportu  uvijek  
skuplja, jer nije prolazna, ipak smo poluotok, pa se ne ide dalje, nego se samo dolazi do nas, 
- u strateškom razvoju gospodarstva, - pa onda to moramo i naglasiti, - i razvitak  
željezničkog prometa. 

Mi mislimo da je željeznica  najkvalitetniji suport gospodarstva, a s druge  strane to 
treba povezati i sa našim morem, pa da li nam je interes da u jednom dijelu razvijemo i lučku 
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djelatnost. Nekada se na tome radilo krajem devedesetih godina u pregovorima  sa Turskom, 
da ne bismo bili samo slijepo crijevo. Jedan željeznički promet možda bi nam pomogao. 
Idemo razmišljati o tome, da ga produžimo preko brodova i sa Istokom, i prema  Aziji. Na 
jednom se tom projektu radilo devedesetih godina, pa se  stalo. Ne znam gdje je to stalo. Još 
uvijek se neki dokumenti vrte u Ministarstvu, ali je stvar i na nama da li mi to  želimo i da li  
ćemo to  uzeti kao  program i naglasiti, pa  da netko o tome razmišlja i u Ministarstvu i u 
Vladi, ali prvo  da se mi odlučimo da li  je to naš strateški interes ili nije.     
   
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem kolegi  Marinu  Roce. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Ja ću  vam gospodine Roce otkriti što je naš strateški interes. Naš je strateški interes  
da Vlada Republike Hrvatske više daje Istri, pa da i svoja obećanja koja daje realizira. 
 Vi ste svjedokom. kao i ja, da je predsjednik  Tuñman na  početku otvarao radove za 
proboj željezničkog tunela Učka. To je bilo povodom 50 godišnjice pripojenja Istre matici 
zemlji i dešava se, na neki način, parlena manifestacija ovdje u Pazinu i kraj Lupoglava,  gdje 
je samo jedna šumica počišćena, šteta, jer su se mladi tamo okupljali,  naročito noću, tako su 
mi barem rekli, i tamo je predsjednik Tuñman održao svoj govor i pokle tega partija za 
Zagreb. A ovdje je bio gospodin Manolić. Predsjednik Tuñman niti je htio doći ovdje, niti smo 
mi tada htjeli ići tamo, jer smo znali da od toga neće biti ništa. Taj  željeznički tunel nam treba 
i ucrtan je u Prostorni plan Istarske županije. To je moj odgovor vama.  

Mi imamo ucrtanu kompletnu  trasu u Prostorom planu Istarske županije, čak su dvije 
varijante za  tunel, jer želimo da se to dogodi . Meñutim, vi znate tko to može financirati i 
znate  na koji se  način to može napraviti.  

Ja vjerujem da će infrastrukturni projekti, koje će financirati europske banke ili 
Europska komisija, biti  uključena, ne smo  Ravničarska pruga Zagreb – Rijeka, nego i 
nastavak  do Pule. Mi to  želimo, treba nam, jer smo svjesni, kao što je lijepo rečeno da nam 
treba , ne samo iz ekoloških, nego projektnih, gospodarskih i drugih razloga, više  različitih 
prometnih poveznica. Meñutim, Istra nikada nije bila prioritet, moramo nažalost to 
konstatirati, ni Vlade u kojoj  sam i ja  bio, Istra je uvijek  bila zadnja kada je u pitanju  vlast u 
Zagrebu. Taj se proces  nastavlja i mi  ćemo, kolegice i kolege, morati o tome jednog dana u 
ovoj Skupštini vjerojatno  ozbiljno porazgovarati, jer su svi ratovi iza nas, jer su danas 
potpuno druge političke situacije, nego što je to bilo prije deset ili petnaest godina.  
 Zato  želim naglasiti da  nam je  itekako  važna  željeznica. Govorili ste o projektu koji 
je meni  dobro poznat, projektu  Uljanika. To je projekt povezivanja  željeznicom Finska – 
Švedska –Bršica-Turska. Uljanik je planirao raditi  nekoliko ro-ro brodova, kojima bismo se 
povezali do Turske. Praktički   bi to bili brodovi Europske zajednice, odnosno  željeznička 
pruga.  

Meñutim, to je bilo tada. Ajmo tražiti nove projekte. Ja sam nedavno imao jednu 
veliku korporaciju iz  Japana, Micuni, na razgovorima i  ozbiljno  razgovaramo s njima da 
vidimo da li bi to moglo biti njima interesantno. Ne bih smio otkrivati tajnu, oni koriste 
Koparsku luku intenzivno, ali su zainteresirani i za nove prostore. Ali, imamo jedan problem. 
Kalmeta nam ne želi dati  Bršicu, želi je ostaviti, - i to je isključivi problem, - da Riječka luka 
upravlja i Bršicom.  

Što se dešava ?  
Naravno  da će Riječka luka  sav  promet koji  ne želi imati u gradu gurati k nama. 

Zato bismo se morali zajednički izboriti za naš interes. Ja sam sa Kalmetom i sa gospoñom 
Marinom Matulović Dropulić imao svañu na  tu temu, kao što znate, kada smo donosili 
prostorni plan Istarske županije, gdje smo Bršicu skidali kao državnu luku. Posebno su me 
zvali  i nsistirali da se to ne dogodi, pa se onda i gospodin Komadina uključio u to. 



 13 

Ja sam zato da luka Bršica postane luka od županijskog značaja i siguran sam da 
možemo zajednički raditi kvalitetnije projekte, nego  na neki način biti ispostava Riječke luke, 
koja će luku Bršicu koristiti samo za neke sporedne terete, manje važne terete, siguran sam  
da neće nama davati ono najbolje, ono  će to bolje ostaviti za sebe, za  Rijeku.  
 Želim potpuno jasno  reći  da sam ovih nekoliko mjeseci, od izbora do  danas, imao 
prilike  razgovarati sa nekoliko velikih kompanija. Spomenuo sam samo jednu, koja je  bila 
sponzor konferencije koja se nedavno  održavala na Brionima , na kojoj su  bile i kompanije 
iz Kine, Koreje, Indije, neke su bile i ranije, koje su načelno zainteresirane  za  našu luku,  
prvenstveno za  Bršicu. Pula nije toliko interesantna, jer su svjesni da nije za očekivati  da će 
se u Puli u luci graditi neki veliki lučki kapaciteti, i zato  su svi oni zainteresirani za dio Bršice. 
Meñutim, svaki put ih moram poslati u Lučku upravu u Rijeku na razgovor ili u nadležno 
Ministarstvo i onda ili se poslije više  ne jave ili  se javljaju i kažu da ima previše problema i 
da neće  doći kod nas, da će i dalje koristit luku Kopar, luku  Trst ili luku  Ancona ili neke 
druge luke  na Jadranu.  

Prema tome mislim da prvi korak koji bismo  trebali napraviti je da trebmo zajedničkim 
konsenzusom, političkim pritiskom, «oteti»  državi luku Bršicu, kao  luku od državnog značaja 
i pretvoriti je u luku od županijskog značaja, i  onda preuzeti odgovornost za nju. 

 Mi smo odgovorni i sada za luku, ali  svaki pokušaj koji je do sada bio, često smo 
potpisali i neke sporazume vezano za prijevoz  automobila svojedobno s jednom austrijsko- 
njemačkom korporacijom, meñutim, previše je sve to komplicirano bilo i svi su ostali u Kopru. 
Očito je da  su Slovencu puno mudriji, puno brži, puno  poslovniji, nego  mi, što moram 
konstatirati. U našim rukama praktički nije ništa, osim što je to na teritoriju Istarske županije.  

Zato  bih htio naglasiti da se nadam da će najnoviji  razgovori uroditi plodom i da 
ćemo moći zaista Bršicu pretvoriti u jednu modernu i ozbiljnu luku na Sjevernom  Jadranu, 
zato što ti kapaciteti trebaju Mañarskoj, trebaju Slovačkoj, trebaju  Austriji, a trebaju i  
Hrvatskoj. Vjerujem da na taj način luka Bršica može imati jedan svoj novi uzlet. 

Projekt koji je Uljanik  nekada radio je jako dobar, meñutim, i to je dio projekt koji bi  
trebalo Ministarstvo prometa koordinirati zato što se  radi, ponavljam, o  željeznici koja bi 
trebala iz  Skandinavskih zemalja  doći u Bršicu, ukrcati se roba na brod i otići u  Tursku. To 
je odličan projekt, meñutim, mislim da u tom kontekstu nema interesa za tim. Niti Turci 
pokazuju interes, niti  Skandinavci pokazuju interes, da budem jasan. Ako nema interesa ne 
možemo nešto  nametati njima, ali ono što sigurno možemo je da pokušamo Bršicu pretvoriti  
u jednu  luku od  županijskog značaja, gdje  ćemo mi biti promotori  te luke, pa makar i 
zajednički  proputovali cijeli svijet i formulirali luku Bršicu.  Siguran sam da bi  bismo našli 
partnere kojima bi Bršica bila interesantna. Ona nema najveći  gaz, ali je  interesantna kao 
lučka infrastruktura, jer ima  željeznicu koja  stiže do mora i to je sigurno nešto što je 
atraktivno. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima gospodin Marino Roce. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Evo, ja se na kraju sa Županom slažem, ali moram naglasiti da mi u županiji moramo 
naglasiti da je to naš interes i da moramo  u tome, kao što ste rekli, postići konsenzus i u tom 
pravcu svi zajedno raditi i kazati da je to interes Istarske županije, jer do sada tih zvukova 
vani nije bilo puno, pa onda i kada se raspravljalo o željeznici u Hrvatskoj, možda i s onim 
razlogom koji je Župan rekao, ali i s razlogom što mi nismo vršili pritisak da se razmišlja o 
željeznici u Istri i o lučkom prometu.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
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 Riječ ima  vijećnik  Tedi  Chiavalon, u ime Kluba vijećnika IDS-  
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Dobar večer svima. 
 Ja ću skrati moje vrijeme za  postavljanje vijećničkog pitanje. Vidim da imamo dosta  
kratko vrijeme, samo  vrlo kratko. 
 Koja je situacija s pulskom bolnicom !? 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. 
 Uštedjeli ste dva minuta. 
 Izvolite  gospodine Župane, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Ja  sam posve shvatio da ste pitanje, - pitao sam vas zbog  televizijskih gledatelja, - 
usmjerili prema izgradnji  bolnice u Puli, jer o bolnici bismo zaista mogli puno pričati i o  
objektivnim i subjektivnim problemima. 

U životu sam ponekada  bio u različitim situacijama i shvatio da ponekada najčešće  
ići kraticom, koliko god ta kratica ponekada bila vrlo, vrlo izazovna i skupa, nije lako, jer 
izgraditi novu  bolnicu nije jednostavno. Naravno da će izgradnja bolnice  koštati.  

Želim posebno naglasiti da je na projektu bolnice angažirano cijelo vodstvo  županije, 
od našeg kolege Vedrana Grubišića, zamjenika Župana, gospodina Valeria  Drandića i 
ostalih mojih suradnika i suradnica, da su ovih  mjeseci  najviše  angažirani  na projektu 
zatvaranja financijske konstrukcije za izgradnju bolnice. Financijska  situacija u svijetu je 
loša. Pitanje kreditiranja je ozbiljan problem, naročito velikih projekata. Nama za bolnicu i za 
još neke projekte koje bismo htjeli financirati, kao što su dom umirovljenika, jedna  ili  dvije 
škole i još jedan dom umirovljenika u Labinu i jedan u  Pazinu itd., treba nekih  100 milijuna 
€. Jedna je kombinacija  vezna  uz Njemačku i Austriju  ili  ići  na jednu vrst privatno - javno 
partnerstvo s velikim kompanijama, koje se bave izgradnjom bolnica. Ja sam neke i posjetio, 
to je poznato, bilo je i u medijima. Bogues je jedna  od kompanija  koja  gradi Istarski ipsilon, 
koja  gradi  15 bolnica  u ovom trenutku u Francuskoj, i oni  će uskoro doći  na razgovor  u  
Puli, ali ima još nekoliko kompanija iz Italije, Njemačke, Austrije, koje su zainteresirane 
vezano za izgradnju naše bolnice. 
 Ono što je nama problem u ovom  trenutku, osim financijske situacije koja na  
svjetskom tržištu nije  najpovoljnija za tako  velike projekte,  nije lako  naći  izvanredno dobra  
sredstva koja bi nam omogućavala i  relativno  lakše  vraćanje takvih  obveza, jer ćemo  
kredit ili uz javno privatno  partnerstvo, najam morati plaćati. 
 Ono što moram  reći u ovom  trenutku je  da još,  na sreću, ne vidim nikakvih političkih 
negativnih situacije, osim možda malo sporosti u Ministarstu zdravstva, ali iz mog  razgovora  
sa  premijerkom Jadrankom Kosor  nedavno i sa ministrom Milinovićem u Zagrebu, na 
margini jednog susreta pozicije  vlasti vezano za  odnose sa Slovenijom, - iskoristio sam 
priliku i  razgovarao s njima o pulskoj  bolnici, - vidim zaista njihovu dobru volju da se pulska 
bolnica  financira, da se zatvori financijska konstrukcija, i da napokon Istra dobije ono što  
treba dobiti, jednu modernu evropsku bolnicu. 
 Taj element kod mene uvijek izaziva prijepore, kao što sam rekao prije,  vlasti u 
Zagrebu nisu nikada blagonaklono gledale  na financiranje projekata u  Istri, ali u ovom 
slučaju moram reći da je moj osjećaj da postoji  razumijevanje  u  vrhu  Vlade i svjesni su da, 
ako nešto treba  dati Istri, da sigurno treba izgradi bolnicu u  Puli.      
 Mi smo svojedobno potpisali pismo  namjere s bivšim ministrom zdravstva Ljubičićem 
, koje je i danas na snazi. Očekujemo da  ćemo se uskoro uspjeti dogovoriti sa Ministarstvom 
zdravstva da raspišu meñunarodni natječaj, prvo, za  financiranje, a drugo za  izgradnju 
bolnice, kombinirano i za mogućnost javno privatnog partnerstva, dakle, da netko i financira 
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izgradnju  bolnice istovremeno ili odvojeno, i da dobijemo jedan financijski  kredit, da 
dobijemo sredstva, koja ćemo   imati  na računu za izgradnju bolnice.  

Danas naši  dogovori idu za  tim da Opća bolnica  Pula  bude investitor, a da jamstva 
za izgradnju bolnice  daju država i  Županija. Odnos nije definiran do kraja, ali ono što je  naš 
zahtjev je  da odnos bude  20 %  županija, 80 %  država. Praktički nigdje  drugdje jedinice 
lokalne samouprave nisu financirale bolnicu ili  regionalne samouprave, nego  samo mi 
ovdje. Mislim da je izgradnja  bolnice  toliko važna da i to  treba prihvatiti, pa  ćemo prihvatiti. 
Svugdje  drugdje država 100 % financira  izgradnju  bolnica. Kod nas insistiraju da 
sudjelujemo  jednim dijelom u izgradnji bolnice. Mislim da  zbog  važnosti projekta, pa i zbog 
toga  da možemo aktivno sudjelovati u projektu, da je dobro  da  to napravimo.  

Zaključujem time što  ću  reći da postoji prijepor  oko   toga kada i  kako  napraviti  
meñunarodni tender. Ja  sam dao  neke izjave da će to biti do kraja godine. Mislim da 
možemo biti u tom roku, jer kažem politička  volja postoji. Ja nisam od tih koji kaže da ne 
postoji, što je  naravno bitno. Problem je  povoljna financijska  sredstva, jer dobili  smo 
nekoliko ponuda u ovom trenutku    i na temelju toga ja očekujem zaista do kraja godine da 
će Ministarstvo zdravstva raspisati  meñunarodni natječaj i da  ćemo onda nakon toga  
odlučiti tko  će nam biti  partneri, da li  financijski ili  oni koji  će izgraditi  bolnicu, mogu  reći 
da je nedavna Simens  bio kod mene i  bio je vrlo zainteresiran  da sudjeluje sa svojom 
opremom u  opremanju bolnice . Dakle, zaista najrenomiranije  svjetske  kompanije su 
zainteresirane za  našu bolnicu, ali kažem, ostaje još nepovoljan financijski  trenutak u ovom 
trenutku na  svjetskom  tržištu novca, ali ja mislim da ćemo i to prebroditi i ako meñunarodni 
natječaj  bude  raspisan do  kraja godine , onda ćemo mi održati naše obećanje. U ovom  
trenutku samo Ministarstvo zdravstva to  treba napraviti. Dakle, niti  bolnica niti Istarska  
županija  nema nešto u rukama da  zbog nas stoji  proces izgradnje bolnice. Zbog nas ništa  
ne stoji, nego je problem u ovom  trenutku Ministarstvo zdravstva. Oni se napokon moraju 
odlučiti u suradnji s Ministarstvom financija i raspisati meñunarodni  natječaj i onda možemo 
očekivati  i  kamen temeljac za bolnicu u  Puli.       
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Izvolite gospodine Chiavalon, imate riječ. 
 
TEDI CHIAVALON : 
 
 Inače nemam namjeru istupati   nakon dobivenog odgovora, u principu budem 
zadovoljan odgovorom, meñutim, htio bih  nadopuniti   Župana, jer nije istina da je  Hrvatska  
vlada financirala u 100 % iznosu  sve bolnice u Hrvatskoj. Istina je druga, da je financirala 
sve bolnice u Hrvatskoj  osim Istarske, a da je financirala isto tako  sa 360 milijuna  kuna  
potpunu izgradnju nove bolnice u Mostaru. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima gospodin Gvido Jermaniš, Klub NEZAVISNIH vijećnika. 
 
GVIDO JERMANIŠ : 
 

Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, Župane. 
Ovime se obraćam predsjedniku Skupštine IŽ 
1. Pitanje  Županijskog centra za gospodarenje otpadom koje je planirano na lokaciji 

Kaštijun i s tim povezano aktualno pitanje dobivanja kredita izaziva mnoge prijepore, 
protivljenja i što je naročito bitno, strahove, osobito u području u neposrednoj blizini planirane 
lokacije. Studija temeljem koje se provode aktivnosti oko planiranog Županijskog centra za 
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gospodarenje otpadom napravljena je 1993. godine. Svijest grañana o problematici zaštite 
čovjekove okoline je danas, 16 godina kasnije, različita i evoluirala je.   

Imamo i pitanje cementare u Koromačnom koja spaljuje otpad npr. auto gume što 
takoñer izaziva nedoumice i strah značajnog dijela stanovništva. Neki tvrde da time u zrak 
odlaze opasne čestice koje imaju poguban utjecaj na zdravlje.  

S druge strane imamo i tvornicu Rockwool za koju dio tamošnjih stanovnika tvrdi da 
im je znatno narušila kvalitetu života i uskratila pravo na zdrav život.  

Imamo zatim i pitanje termoelektrane u Plominu, s planom da se izgradi i Plomin 3 na 
ugljen, u zoni čije stanovništvo ima, kako kažu zeleni aktivisti, povećani postotak oboljelih od 
raka.  

Županijskim planom predviñena je izgradnja više od 20 golf igrališta, sukladno 
Zakonu o golfu, koji predviña mogućnost eksproprijacije zemljišta, te kupnju državnog 
zemljišta po cijeni poljoprivrednog zemljišta, koja je sada 10 puta manja od cijene, po kojoj 
su prije godinu dana poljoprivrednu zemlju kupovali naši poljoprivrednici. 

Istodobno, predloženim tekstom Drugih izmjena i dopuna proračuna Istarske županije 
za 2009. predviña se smanjenje rashoda za Stratešku procjenu utjecaja na okoliš. 

 Mišljenja sam da je spomenuta Strateška procjena utjecaja na okoliš bila napravljena 
ranije, prije nego su navedena postrojenja isplanirana i započela s radom, vjerojatno bi se po 
pitanju istih drugačije postupilo. 
             S obzirom na sve izrečeno, predlažem predsjedniku  Skupštine da sazove 
tematsku sjednicu  ili  zakaže točku dnevnog reda na temu aktualnosti glede zaštite i 
očuvanja čovjekove okoline u Istarskoj županiji , kako bi se vijećnici s time bolje upoznali, 
a možda i dali konkretne prijedloge za poboljšanje postojećeg stanja u Županiji. 
            Molim, pored usmenog odgovora i pisani odgovor. 
            2. Pitanje  isto upućujem Predsjedniku županijske Skupštine 

U  cilju nastavka kontinuiteta razvoja unutrašnjeg dijela Istre, što je sigurno u interesu 
županije, a i Republike Hrvatske, smatram da je u svjetlu izmjene Zakona kojima se odreñuju 
područja posebne državne skrbi  potrebno i za naredno razdoblje zadržati status brdsko-
planinskog područja i posebne državne skrbi  za područja  Grada Buzet, općine Lupoglav i 
Motovun, a posebne državne skrbi III. skupine za općine Grožnjan, Lanišće i Oprtalj. 

Smatram da bi kroz izražavanje takvog stava od strane ove Skupštine, pomogli 
gradonačelniku i načelnicima tih općina, a i saborskim zastupnicima, da se lakše zadrže 
navedeni status i izbore u narednom periodu čime se omogućuje kontinuirani razvoj tih 
općina.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
           Gospodine vijećniče, hvala.  
           Moram konstatirati da  imate dosta pitanja. Nisam uspio pod prvo locirati točno što je 
konkretno pitanje osim što ste predložili da se održi tematska sjednica  na  temelju  svih 
pitanja koja ste postavili, ako sam dobro razumio. 
           /G. Jermaniš : Da, to je to /. 
           Bilo je puno pitanja. Svako pitanje  je tema za sebe.   
          A drugo je konkretno pitanje, pitanje  brdsko planinski status. 
 Predlažem da Župan iznese stav oko  brdsko planskog statusa, aktivnosti koje su 
učinjene. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane vijećnice i vijećnici. 
 Još jednom  želim jasno  reći da sam  u stalnom kontaktu sa  našim načelnicima i 
gradonačelnicima, koji su vezani za  brdsko planinsko područje. Znate da se priprema 
izmjena zakona, praktički izmjena svih pravila, gdje bi nažalost Buzet mogao biti značajno 
penaliziran zbog  činjenice da ima  najmanji broj nezaposlenih u Hrvatskoj  i zbog  činjenice 
da s druge  strane ima vrlo povoljnu ili  ako ne  vrlo  povoljnu, onda meñu najpovoljnijim  
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gospodarskih situacija u Hrvatskoj. S jedne strane je to dobra  strana življenja u Buzetu, a s 
druge  strane je problem, jer će se Proračun Grada Buzeta smanjiti.  
 Svi gradonačelnici i načelnici redom su dobili moju pisanu podršku. Svi  zastupnici iz 
Istre s kojima  sam razgovarao su se složili i žele podržati, ako ništa drugo, da prelazni 
period  bude povoljan da se  nekoliko  godina  zadrži  status za sve  koji će biti penalizirani. 
Ja sam u kontaktu  s  našim kolegom  susjedom Županom  Zlatkom Komadinom, koji takoñer 
lobira  da ne doñe do  ukidanja brdsko planinskog statusa za neke općine u Gorskom kotaru. 
Pokušat ćemo jednom koordiniranom političkom akcijom  poraditi na tome. Nadam se da će 
nam pomoći i drugi,  ako ništa drugo, postavljeni  kriteriji  su logični, što treba reći, ali s druge  
strane mora postojati prelazni period. Ne može se odjednom srezati nečiji  Proračun.  
 Što se tiče vašeg prvog pitanja, mi smo uvijek spremni odgovoriti na  svaku tematsku 
sjednicu, pogotovo kada je zaštita okoliša u pitanju i očuvanje zdravlja. Mogli ste u vašem 
navoñenju  tvornica navesti još nekoliko tvornica  koje u Istri zagañuju. Iz jedne tvornice blizu 
Kanfanara, imamo kontinuirani duhanski miris. Možda to nekome odgovara, a nekome ne 
odgovara. S druge  strane industrija nam treba i to moramo  reći. Ja sam stalno optuživan da 
sam samo za turizam. Nije točno. Ja sam dijete industrije. Radio sam u Pazinki. Bez 
industrije ne možemo. Istra ima  dobar  balans turizma, industrije, poljoprivrede. I industrija 
koja proizvodi kvalitetne proizvode, koja  radi dobro, nažalost, šteti okolišu. To je tako. Bez 
energije ne možemo. Mi  ćemo sada  raditi na jednom projektu solarne energane  i 
vjetroparka u Istri, kao novim izvorima  energije, ali  bez  elektrane Plomin ne možemo. To je 
tako, jer moramo biti realni, kao što su radna mjesta u  cementari, kao što su  radna mjesta u 
tvornici  duhana Rovinj, koja je sada u Kanfanaru, kao što su radna mjesta drugdje u 
industriji. Mi bez industrije ne možemo, a da ćemo imati silikcijsku dolinu u Istri imat ćemo. Mi 
imamo izvanredne forme koje koriste  samo  mozak i znanje, ali vjerojatno neće svi Istrijani 
moći delati samo to. Mislim da moramo biti  realni, ali ako  želimo govoriti o jednoj tematskoj  
skupštini, vrlo rado, pa i  oko Centra za  gospodarenje otpadom, oko toga ćemo  razgovarati. 
Ako ste zainteresirani, prepustio bih riječ  gospodinu  Vedranu Grubišiću. Naravno, da  ste 
plasirali teze da biste dobili malo poena u Medulinu ili  ne znam već  gdje, ali predlažem da 
gospodin Vedran Grubišić, ako  predsjednik dozvoljava, još malo nadopuni na to što  sam 
rekao. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 

 Tema je dosta  široka, sve što je otvoreno o Rockwoolu, tvornici cementa, Kaštijunu 
itd.. Ja vas molim ukratko nešto kažete.           
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Vijećnice i vijećnici, svi prisutni, sve vas najsrdačnije pozdravljam. 
 Drago mi  je da mogu odgovoriti na  pitanje koje je  bilo  vrlo konkretno i koje  otvara 
puno tema i  puno  otvorenih rana i u  javnosti daje  i odgovore. 
 Moram reći da je  Hrvatska u pristupanju  Europskoj uniji  donijela 450 zakona, po 
našem sudu prebrzo, bez dovoljno uključivanja  javnosti u donošenju odluka, uz nedovoljno 
uključivanja ustanova, uz nedovoljno uključivanje  onih koji bi trebali reći svoje, a to je  
struka. 
 Stvorila se javna  fama da u institucijama Europske unije može svatko pričati što  želi. 
Institucije  Europske unije , ne samo  na ovom našem području ovdje, traže osobe da 
diskutiraju o raznim temama  na način da dolaze sa stajališta  struke, ne na način  da svatko 
piše što ga je volja.  

 Poglavlje  XXVII  vezano uz zaštitu  čovjekova okoliša  vrlo je  bitno i na ovom našem 
području. Vrlo je bitno,  ne samo  poglavlje  XXVII u pristupanju  Europskoj uniji, nego je 
bitno s druge  strane za područje u operativnom programu vezano za Istru, vezano uz zaštitu 
okoliša kod nas, zaštitu  okoliša u Merišćini, odnosno u Primorsko-goranskoj  županiji, kao i u 
Splitu u  Centru  Lečevica , gdje su  tri  centralne  mehaničko-biološke obrade. Jedan  takav  
Centar nalazi se na 400  metara zračne  linije od tvornice  Parmalax, Neolax, kraj Milana. 
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Bitno je u ovome svemu da vam otvoreno kažem da vidimo da  želimo da se i vijećnici 
upoznaju i vide  takvu jednu lokaciju, da vide da ne postoji opasnost za grañanstvo, da ne 
postoji nikakva opasnost  da se  turizam  dalje ne razvija. Naprotiv, sve turističke  tvrtke 
redom nisu protiv  takvog projekta. Bitno je da se jedan problem riješi. 
 Moramo otvoreno  reći, to kažem  u ime Župana, da  smo kao  zeleno vodstvo ove  
Županije, za  100 postotnu reciklažu, ali 100 postotna reciklaža u ovom  trenutku je skupa, ali 
mi pokrećemo dio reciklaže koja  će sutra omogućiti da doñemo do  100 %  reciklaže, da ova 
cijela  Županija može  100 %  reciklirati ono što proizvedi i da i energetski  rekuperira  ono 
što se  radi. 
 S druge  strane moramo otvoreno reći, - RDW-e ili neko drugo  gorivo je puno čišće 
od koksa, - da 70 % onečišćenja zraka dolazi od automobilskog prometa, koji svi mi 
stvaramo dok vozimo. 

 Budimo samokritični i recimo  da se trebamo okrenuti, što je rekao i gospodin Rupnik, 
željeznici koja je naše dalekosežno dobro Željeznica je naša  budućnost, javni gradski 
prijevoz je naša  budućnost, zaštita okoliša je  naša  budućnost i sve to  skupa trebamo d  
potičemo i razvijamo. 
 Zahvaljujem se što ste mi dali priliku da nešto kažem, a ostatak odgovora  vezano za  
postavljeno pitanje dat ću  u pisanoj formi. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Jemaniš izvolite, imate riječ. 
 
GVIDO JERMANIŠ : 
 
 Samo sam  htio predložiti jednu tematsku sjednicu da podrobnije o tome 
razgovaramo, jer to nije pitanje  za sada.  
 Nitko od  nas nije za zatvaranje svih tvornica. Ovdje nisam pobrojao sve tvornice koje  
bi trebalo zatvarati. Ja sam iz gospodarstva, pa možemo govoriti i o Kanfanaru.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodine Jermanišu.  
 Na kraju smo  razjasnili situaciju. U pisanom obliku ćete dobiti odgovor, ma da smo 
razgovarali i večeras, ali tema je  široka i mi  ćemo u skladu sa  pravilima, Statutom, 
Poslovnikom itd., o tome, kao i o svemu drugome, razgovarati na ovaj ili  na onaj način. 
 Hvala lijepa.  
 Sada je opet na redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Eda Klapčić. 
 
EDA KLAP ČIĆ : 
 
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Imam jednu molbu i jedno pitanje. 
 U toku je preustroj hitne medicinske pomoći na nivou države, koja bi trebala biti 
samostalna djelatnost, a ne više u sklopu Doma zdravlja. Bila bi samo za hitnoću i samo na 
terenu. Liječnici opće medicine bi trebali preuzeti noćna dežurstva, jutarnja dežurstva, 
popodnevna, vikendom i praznike. Čuli smo da bi Istarska  županija bila jedna od prvih pilot 
projekta.  
 Istra je specifična po turizmu, po sezonskim radnicima, selima koja imaju samo 
jednog liječnika. Mi liječnici opće medicine smatramo da se tako neće moći pokrivati sva 
dežurstva, jer liječnika nema. Većinom su to ljudi koji imaju oko 50 godina, većinom su to  
žene koje imaju i veliku skrb za svoje pacijente. Mnogo toga nije definirano. Na primjer, tko  
će obavljati posao u našim ambulantama nakon noćnog dežurstva, tko će plaćati dežurstva, 
koliko bi se plaćala dežurstva. Sada se plaća 9,00 kuna na sat. Mislim da je to jako malo. 
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Stoga sugeriramo Županiji, koja je vlasnik domova zdravlja, da se malo pričeka sa 
preustrojem i da se vidi kako će to funkcionirati u drugim županijama, te da se u pregovore 
obavezno uključe i predstavnici iz opće medicine, odnosno primarne zdravstvene zaštite. 
 Jedno pitanje bih imala. 
 Svaka županija  bi trebala osnovati Savjet za  zdravlje. Naša još nije, pa me zanima 
kada će na dnevnom redu Županijske skupštine biti osnivanje Savjeta za zdravlje. 
Predlažem da obavezno u taj Savjet uñe liječnik opće medicine, odnosno primarne 
zdravstvene zaštite. 
 Hvala.    
      
DINO KOZLEVAC : 
 

Znači, dva su pitanja. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane kolegice i kolege. 
 Možda da najprije odgovorim  na dugo pitanje, jer je jednostavnije. 
 Mi smo, kao što znate,  imali  izmjene i dopune Statuta Istarske  županije i nakon što 
su  usvojene izmjene idemo u osnivanje  savjeta koje Županija ima. Jedan od  tih je i Savjet 
za zdravlje. Molim da se svi zainteresirani jave predsjedniku Skupštine, našoj  pročelnici, 
meni, tajnici Skupštine, kako tko od   vijećnika i vijećnica želi. Naravno,  ne možemo svi biti 
članovi  savjeta. Odluka je na Skupštini. Zdravlje je univerzalna stvar za svih nas. Svi  želimo 
biti zdravi i svi  želimo da što dulje  živimo. Prema tome  želim iskoristiti priliku da i ovdje 
pokažemo želju za konsenzusom i jednim kvalitetnim radom u Skupštini kojeg, čini mi  se, 
možemo nazrijeti, naročito u odnosu  na  saziv  Skupštine koji je bio  prije ove Skupštine. 
Mislim da možemo kvalitetno raditi i da moramo konsenzusom mnogo toga  odlučiti, pa i o 
sastavu raznih naših  savjeta. Jedan od njih  je svakako  Savjet za  zdravlje, Savjet za 
znanost. U tom kontekstu smo potpuno otvoreni za suradnju. U  savjete želimo uključiti 
vrhunske  stručnjake koje Istra ima na tom području, ali mislimo da i  elementi politike moraju 
biti prisutni, pa u tom kontekstu svatko onaj koji misli da može nešto doprinijeti  neka se  javi, 
ali po mogućnosti da bude iz struke, naravno, ako je to ikako moguće. Nema razloga  da ne 
uvrstimo nekoga koji je  zainteresira u jedan od savjeta koje ćemo osnovati, dapače, mislim 
da  naši  vrhunski zdravstveni djelatnici odnosno  znanstvenici u Savjetu za  znanost mogu 
dati dobar i ozbiljan doprinos  razvoju zdravstva, odnosno  znanosti. 
 Drugo, na vaše prvo pitanje mogu  reći da je zdravstvena reforma  lansirana. 
Meñutim, zdravstvena reforma  u ovom dijelu se  neće mijenjati. Ostat će sve kako je, jer je 
očito da su procjene bile krive. Prema mojim saznanjima i od strane mojih suradnika, koji su 
u stalnom kontaktu s nadležnima u  Ministarstvu zdravstva, sustav se neće mijenjati. Ostat 
će kako je s time da  će se reformom zdravstvenog sustava osnovati Zavod za hitnu 
medicinu . Dakle, imat će se još  jedan element, a očekujemo  da se u Pazinu kreira  jedan 
jači  centar nego što je sadašnja situacija u Pazinu. Imamo obećanje od strane Ministarstva 
da će  se u Pazinu, zbog  činjenice da je središte Istre, locirati jedna vrst podcentra, gdje će  
dodatno biti ojačana ekipa za potrebe  hitnih intervencija. Sustav koji se  predlagao nije  bio 
dobar i naravno da smo se solidarizirali, pogotovo  sa grañanima Umaga i sa grañanima  
Buzeta, i dobro je da je prepoznato da to nije bio dobar prijedlog. Vjerujemo  da se neće 
nitko vraćati na  te ideje, nego da će se zadržati postojeći sustav i  da će se ojačati  Pazin, a 
jednim dijelom, nadamo  se i Pulu, da će na neki način  sustav hitne medicinske  pomoći biti 
kvalitetniji nego što je  danas.  

S druge  strane želim naglasiti i neke teze koje ste vi iznijeli i koje su u javnosti da bi 
Istra mogla biti pilot projekt  za taj sustav. Ja ću  reći vrlo jednostavno, Istra želi uvijek biti 
pilot projekt ako od toga ima koristi i ako dobiva više nego što danas ima, ali ako ne, nećemo 
biti  nikakvi pokusni kunići. Znači, pilot projekt da, ali da vidimo konkretno što time dobivamo, 
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jer ako nam se oduzima postojeći standard hitne medicinske pomoći, pokusni kunić  ne bi  
trebao biti nitko, a Istra sigurno neće biti pokusni kunić.    
 Želimo vjerovati da će po obećanjima koja imamo sve ostati kako je uz pojačanje, 
pogotovo Pazina, vjerojatno djelomično i Pule, i da će biti, uz novoosnovani Zavod za  hitnu 
medicinsku pomoć, sustav uspješno  funkcionirati.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Ako smijem reći samo jednu  rečenicu, tema je sigurno interesantna i mi ćemo kao 
Skupština biti uključeni u taj proces, jer će ta institucija koja će biti osnovana biti  u vlasništvu 
Županije.  

Hvala lijepa.  
Imate li potrebe za dodatnim objašnjenjem ? 
/E. Klapčić  : Nema). 
Riječ ima  u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS, gospodin Ivica Mikulčić. 
 

IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Poštovanje  predsjedniku Skupštine,  Župane, dame i gospodo, kolegice i kolege. 
 Slušajući pozorno pitanja mojih  kolega do sada  vidimo da su infrastruktura i  
infrastrukturni problemi  veliki, ne bih ni ja izašao iz tog konteksta, pa bih  ostao na 
infrastrukturnom  problemu. 

 Imao bih jedno pitanje 
Ako je pitanje dosta alarmantno, onda bih imao jedan prijedlog. Pitanje bi bilo  

gospodinu  Županu, a  prijedlog  predsjedniku Skupštine Istarske županije.  
Mi smo svi svjesni što znači turizam u gospodarstvu Istre, što on predstavlja, a što 

predstavlja meñunarodni promet, što predstavlja  aerodrom za Istru i za  budućnost te 
gospodarske grane. 

 Osobno me interesira, a pretpostavljam da Župan zna malo  više stvari oko toga, pa 
bih  volio  od njega čuti  da nam  kaže kakvih problema ima ili  da li su ti problemi tako 
alarmantni kako novine iznose. Ako jesu, onda bih imao jedan prijedlog  za Skupštinu 
Istarske  županije. Ako su problemi što se tiče aerodroma vrlo alarmantni i veliki, imao bih 
prijedlog za predsjedniku Skupštine Istarske županije, da Istarska  županija donese 
Zaključak o važnosti meñunarodnog statusa zračne  luke Pula i da se taj  Zaključak uputi u 
sva nadležna  tijela u  Republici Hrvatskoj.    
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  

Objavljujem da je isteklo vrijeme za vijećnička pitanja, osim  ovog  pitanja  koje  je već 
bio  započeto. 

Riječ ima  gospodin Župan. 
 

IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
Poštovani gospodine vijećniče, ja vam se želim zahvaliti na  konstruktivnim pitanjima i 

brizi  za  teme koje su bitne za Istru, njene grañane i njeno gospodarstvo. 
Na sreću  imamo u ovom  slučaju dobru vijest.  
Takoñer na marginama sastanka koji je bio u Vladi RH, ja sam  razgovarao s 

ministrom Kalmetom, jer sam dan ranije ili dva imao  press konferenciju zajedno sa  
kolegama iz  zračne luke Pula i ministar Kalmeta je apriori odbio mogućnost  da se status 
meñunarodne  zračne luke pulskoj zračnoj  luci oduzme, što je dobro i bio jasan pokazatelj  
da je  čovjek informiran i da zna  o čemu govorimo.  
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S  druge  strane imamo naznaku, koju mi je upravo sada prenio kolega Valter 
Drandić, koji je danas očito bio u kontaktu s Ministarstvom po  drugim pitanjima, kao 
predsjednik  Nadzornog odbora  zračne  luke  Pula, da su  odgovorni u Ministarstvu očito 
poslali poruku da se neće mijenjati  status zračnih luka u Hrvatskoj i da će sve one  koje su 
meñunarodne zračne luke ostati meñunarodne zračne luke, ali da će za teretni promet 
meñunarodna  zračna luka  biti  samo  zagrebačka zračna  luka. To je prihvatljivo za nas.   

Zbog javnosti, zbog kamera koje su uključene, moram reći da je ustvari problem 
nastao prije dvije godine, kada je na jednoj  sjednici Vlade donesen jedan povjerljivi 
dokument, iz  sigurnih razloga povjerljiv, - ja ga  nisam imao  dok ga nisam prije  dva, tri  
tjedna dobio, - povjerljiv dokument o  posebnom uvoñenju  Šengenskog  režima u Hrvatsko. 
Naravno, da mi  želimo da  Hrvatska  bude  dio  Šengena, ali ne  nauštrb našeg  
gospodarstva i našeg razvoja. I u tom kontekstu je taj dokument, koji je  došao  u  javnost, 
koji je prije dvije godine usvojen na sjednici Vlade, predvidio  da meñunarodni zračni promet 
imaju samo  zračne luke  Zagreb, Split i Dubrovnik, ali  ne i Pula. Mi smo reagirali  i reakcije 
su  na naše  stavove pozitivne. Ja sam  se odmah očitovao, poslao  pismo,  kao što ste vi 
sada predložili, svim nadležnima, predsjedniku Republike,  premijerki,  ministru i  najavio da 
ću, ako bude  trebalo, razgovarati i sa  povjerenikom  za proširenje Evropske komisije, 
gospodinom Olli  Rhenom, i  da ću  razgovarati  sa svima onima koje  trebala u Bruxellesu 
uvjeriti što znači meñunarodni zračni promet  za  Istru. Vjerujem da je taj problem riješen.  

Evo toliko. Hvala vam na brizi, ali mislim da možemo poslati jednu umirujuću poruku 
danas grañanima Istre. Mislim da je problem meñunarodnog statusa zračne luke Pula na  
dobrobit  svih  napokon  riješen. 

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo gospodine Županu  na lijepoj  vijesti.  
 Gospodine Mikulčiću izvolite, imate riječ. 
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu.  

Veseli  me ovakva  vijest, pa je prijedlog prema Skupštini nepotreban s tim što se 
nadam da slijedeća  Skupština neće  imati ovakvih infrastrukturnih pitanja i da  će budućnost  
biti malo ljepša. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo.   
  Gospodin Župan je  tražio  da se obrati  sa još par riječi. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane kolegice i kolege, dozvolit mi da  vam se  javno  ispričam zbog odlaska u 
Poreč. Naime, danas se održava jedna meñunarodna konferencija  Hrvatsko-Austrijska  u 
Istarskoj sabornici u Poreču. Imamo puno gostiju iz Austrije, iz nekoliko  azijskih zemalja, i 
moja je obveza biti  s njima. Oni su  samo još  večeras tu, pa  molim  za razumijevanje što  
neću biti na  daljnjem tijeku  sjednice. Siguran sam da će me moj suradnici lako nadomjestiti i 
nadam se da se nećete naljutiti zbog toga. Ova konferencija, koja se zove Invest-Istra ide  
upravo za time  da pokušamo  stvoriti bolja ozračja za ulaganja u  Istru, i to ne samo na  
području gospodarstva, već i na području zaštite okoliša, kulture, znanosti itd. Prisutno je  niz  
eminentnih predavača u Poreču. Molim vas za  razumijevanje i  da na neki način ostanem s 
njima da se još o  nekim stvarima dogovorimo. 
 Hvala na razumijevanju. 
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  

/V. Ivetić : Gospodine predsjedniče dozvolite mi  riječ/. 
Da, recite. 
 

VLADO IVETIĆ : 
 
Mislio sam  da neću morati reagirati, ali s obzirom da se desilo isto kao i prošli puta, 

ako mi dozvolite, ja bih vam predao  zvono.  
/ D. Kozlevac : Hvala lijepa. Prihvatit ću  zvono/. 
Ja sam čovjek koji se drži obećanja! 
(Predaje prikladno zvonce predsjedniku Skupštine Istarske  županije, gospodinu  

Dinu  Kozlevcu, što je prihvaćeno s odobravanjem, koje će mu poslužiti kao instrument  za 
upozoravanje da li je netko  prešao dozvoljeno vrijeme za raspravu ili za  postavljanje 
vijećničkog pitanja, općenito za držanje reda  na sjednicama  Županijske skupštine).   

    
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala lipa.  
 Konstatiram da smo odradili  vijećnička pitanja. 
 Slijedeći put starta Klub vijećnika HDZ-HSS. 

Odnos postavljanja pitanja je bio 4:3 u korist  opozicije. 
                                       
 AD – 3  PRIJEDLOG  POSLOVNIKA ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE 
                        ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Predlagatelj za ovu toku dnevnog reda je Odbor za statut, poslovnik i upravu. 
 Prijedlog su vijećnici dobili na prethodnoj sjednici 
 Provedeno je  prvo  čitanje, a na današnjoj  sjednici se radi  o drugom  čitanju. 
 Pristigle  amandmane je odradilo matični Odbor za statut, poslovnik i upravu. 
 Održana je  i sjednica  Meñustranačkog kolegija klubova vijećnika. 
 Predsjednica Odbora za statut, poslovnik i upravu, MAJA ŠARI Ć, izvijestila je  
Skupštinu da je Odbor  na svojoj 4. sjednici, održane  4. studenog  2009.godine, razmotrio 
sve pristigle amandmane na prethodnoj sjednici Skupštine Istarske županije, te donio 
Zaključke koje su vijećnici dobili na svojim klupama.  

Odbor za statut, poslovnik i upravu predlaže Skupštini da donesete novi Poslovnik sa 
usvojenim amandmanima.   
 
 U raspravi je  sudjelovao vijećnik PLINIO  CUCCURIN, u ime Kluba Nezavisnih 
vijećnika, koji prihvaća preloženi Zaključak Odbora  za statut, poslovnik i upravu, kao 
predlagatelj amandmana.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije, sa predloženim Zaključkom Odbora za 
statut, poslovnik i upravu, te nakon glasovanja, utvrñujem da je  Skupština  sa 34 glasova 
«ZA», 1 glasom  «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom, donijela  

    
   P O S L O V N I K 
 

             Skupštine Istarske  županije 
 

sa ZAKLJUČKOM Odbora za  statut, poslovnik i upravu, kako slijedi: 
Amandman 1. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - PRIHVAĆA SE 
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na članak 22. Poslovnika kojim se Odbor na gospodarstvo, financije i proračun dijeli na dva 
odbora: 
Odbor za financije i prora čun, i 
Odbor na gospodarstvo i turizam. 
 
Amandman 2. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - PRIHVAĆA SE DJELOMIČNO 
Odboru za statut, poslovnik i upravu mijenja ime u Odbor za statut, poslovnik i lokalnu i 
područnu (regionalnu) samoupravu 
 
Amandman 3. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - PRIHVAĆA SE  
Treći amandman se prihvaća s time da se članci usklade po rednim brojevima (ne 27a, već, 
28, 29 itd).  
U djelokrugu odbora za financije i proračun, na kraju prve alineje, dodaje se zarez i sljedeći 
tekst: „te drugih pitanja iz podru čja financija “,  
brišu se druga i treća alineja. 
 
Amandman 4. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - PRIHVAĆA SE DJELOMIČNO 
Dio predloženog djelokruga poslova dodaje se djelokrugu Odbora za statut, poslovnik i 
lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu: 

- poticanje razvoja lokalne i podru čne (regionalne) samouprave u Istarskoj 
županiji 

- uspostavu jedinstvene prakse u primjeni zakona i dr ugih propisa u jedinicama 
lokalne samouprave u Istarskoj županiji 

- davanje smjernica radi ja čanja koordinativne uloge Županije u obavljanju 
poslova i provedbi propisa donesenih od strane pred stavni čkog tijela Istarske 
županije 

- jačanje meñusobne suradnje i povezivanje jedinica lokalne samo uprave u 
Županiji 

- prati realizaciju projekata sufinanciranih od fondo va Europske unije i tijela 
pojedinih država (darovnice) 

 
Amandman 5. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - NE PRIHVAĆA SE  
 
Amandman 6. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - PRIHVAĆA SE DJELOMIČNO 
U članku 109., stavku 1. riječi „osam (8) dana“ mijenjaju se u „osam (8) radnih dana“. 

 
AD – 4 PIJEDLOG ODLUKE O USTROJTVU  I DJE LOKRUGU 
             UPRAVNIHTIJELA  ISTARSKE ŽUPANIJE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za statut, poslovnik i upravu. 
Rasprava po ovoj točki dnevnog reda provedena je na prethodnoj sjednici Županijske 

skupštine Istarske  županije. 
Odbor za statut, poslovnik i upravu je održao svoju sjednicu.  
Održana je i  sjednica Meñustranačkog  kolegija klubova vijećnika. 
Predsjednica Odbora za statut, poslovnik i upravu, MAJA ŠARI Ć, izvijestila je  

Skupštinu da je Odbor  na svojoj 4. sjednici, održane  4. studenog  2009. godine, razmotrio 
sve pristigle amandmane, te donio Zaključke koje su vijećnici dobili.  

Odbor predlaže  Skupštini donošenje nove Odluke o ustroju i djelokrugu upravnih 
tijela Istarske  županije. 

U  raspravi je sudjelovao : PLINIO  CUCCURIN, u ime Kluba Nezavisnih vijećnika, 
koji  se  u ime predlagača očitovao  na predložene amandmane. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 
Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije, te nakon  glasanja  utvrñuje 
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da je  Skupština sa 35 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova,  donijela 

     

    O D L U K U 

o ustrojstvu  i djelokrugu  upravnih tijela Istarsk e županije  sa amandmanima  Odbora 
za statut, poslovnik i upravu, koji postaju sastavn i dio Odluke, kako slijedi  : 

 
Amandman 1. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - NE PRIHVAĆA SE 
 
Amandman 2. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - NE PRIHVAĆA SE 
 
Amandman 3. Nezavisne liste Plinia Cuccurina    - PRIHVAĆA SE DJELOMIČNO 
 
U članku 14. Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije, iza stavka 1. 
dodaje se sljedeći tekst: 
Upravni odjel obavlja poslove koji se odnose na usp ostavu jedinstvene prakse u 
primjeni zakona i drugih propisa u jedinicama lokal ne samouprave u Istarskoj županiji, 
davanje smjernica radi ja čanja koordinativne uloge Županije u obavljanju posl ova i 
provedbi propisa donesenih od strane predstavni čkog tijela Istarske županije, ja čanje 
meñusobne suradnje i povezivanja jedinica lokalne samo uprave u Županiji . 
Upravni odjel priprema i provodi aktivnosti vezane uz izradu analiza i podloga radi 
pripreme prijedloga za ve ću decentralizaciju (regionalizaciju), ja čanje samostalnosti i 
odgovornosti lokalne samouprave, uklju čivo i pripremu prijedloga izmjena zakona i 
propisa u svezi s tim, te provodi aktivnosti u svez i izrade prijedloga kojima se vrši 
pojednostavljenje propisa radi smanjivanja administ rativnih i drugih prepreka u 
razvoju lokalne samouprave i poticanju poduzetništv a i regionalnog razvitka. 
 
Amandman 1. vije ćnice Alide Perkov   - PRIHVAĆA SE 
U čl. 4. st. 3. naziv „Odsjek za promet, pomorstvo i veze“ mijenja se i glasi: „Odsjek za 
promet, pomorstvo i infrastrukturu“ 
 
Amandman 2. vije ćnice Alide Perkov   - PRIHVAĆA SE 
U članku 8. iza riječi „surañuju s tijelima državne uprave“ dodaje se zarez, te riječ 
„komorama “. 
 
Amandman 3. vije ćnice Alide Perkov   - PRIHVAĆA SE 
U čl. 11. i u čl. 12. dodati na kraju tekst koji glasi: 
„Prati realizaciju projekata sufinanciranih od fond ova Europske unije i državnih tijela 
(darovnice) iz podru čja nadležnosti, te osiguranju financijskih, tehni čkih i kadrovskih 
preduvjeta za njihovu pripremu i realizaciju.“ 
 
Amandman 4. vije ćnice Alide Perkov   - PRIHVAĆA SE 
U čl. 16. iza riječi „u suradnji s tijelima državne uprave, dodaje se tekst „ ,komorama “. 
 
Amandman 5. vije ćnice Alide Perkov   - PRIHVAĆA SE 
 
U čl. 17. iza riječi „surañuje na pripremi i implementaciji meñunarodnih projekata“ dodaju se 
riječi: „ , koordinira poslove i prati rad ostalih upravnih t ijela na pripremi i 
implementaciji projekata, “. 
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AD – 5 DRUGE IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA ISTARSKE  
            ŽUPANIJE ZA 2009. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Uvodne napomene u ime predlagača je dala gospoña SLAVICA BEN ČIĆ – KIRAC,  

dipl. oec. pročelnica  Upravnog odjela za proračun i financije  Istarske  županije 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, ističe da još nije formiran Odbor za financije, pa se  

prelazi  na raspravu.  
U  raspravi su sudjelovali: PLINIO CUCCURIN, u ime Kluba Nezavisnih  vijećnika, 

koji je podnio  slijedeći Amandmani na druge izmjene i dopune Proračuna istarske županije 
za 2009. godinu 
 
Ove izmjene i dopune proračuna prezentiraju se vijećnicima, u obliku rekao bih golog  
„računovodstvenog“ usklañenja očekivanih prihodovnih stavki sa rashodovnom stranom. 
Smatramo da je nakon rasprave o šestomjesečnom ostvarenju proračuna za ovu godinu, 
donesenih antirecesijskih mjera, trebalo  sa ovim izmjenama dati analizu  stanja 
gospodarstva, proračuna javnih ustanova i društava, proračuna svih jedinica lokalne 
samouprave sa jasnim naznakama, da ove izmjene i dopune predstavljaju  ujedno i  
smjernicu za izradu proračuna za 2010. godinu. 
 
Naime, svjedoci smo da naše i ostale hrvatske tvrtke sve više osjećaju pad kupovne moći, 
nedostatak kreditnih sredstava i drastično smanjenje izvoznih poslova. Poslovno okruženje u 
Europi prema prvim procjenam karakterizirat će blagi oporavak, dok će se nastaviti kriza u 
Hrvatskoj. Današnja kriza u svijetu je tzv. “kriza potrošnje” i ljudi zbog straha i neizvjesnosti 
dodatno smanjuju izdatke za kupnju kapitalnih dobara, putovanja i svega što nije nužno za 
život; 
  
Što će biti s najvažnijim zemljama partnerima i emitivnim tržištima? 

– imati će stope rasta BDP (bruto domaći proizvod) od negativnih (-0,3%) do 
blago pozitivnih (+1%); dakako, ove brojke ovise o izvorima, ali u usporedbi s 
proteklim godinama vidljiv je oštar pad i stagnacija; 

 
Hrvatska će u 2010. doživjeti daljnji pad ili zanemariv rast BDP-a - projekcije kazuju od -2% 
do +0,5%, ovisno o izvorima, ali većina analitičara misli da će biti daljnji pad! 
  
Hrvatska ima svoje specifičnosti, a to su  nastavak negativnih trendova bez znakova 
oporavka: 

– skupo zaduživanje poduzeća i stanovništva te kreditna restrikcija, 
–  smanjenje investicija i daljnji pad stanogradnje – primjerice pad  prometa 

nekretninama u I-IX 2009. u RH je oko 40%, a pad u 2008. u odnosu na 2007. 
bio je 30%; 

– daljnji rast nezaposlenosti u odnosu na sadašnjih 14,6% (2010. je vrhunac 
krize u RH, kada se očekuje novi val stečajeva i novih 40.000 nezaposlenih);  

– pad prometa u  trgovini na malo u 2009. više od 10%, a u 2010. dodatni pad i 
do 3 posto;  

– općenito – dodatni pad standarda i iznimno teški uvjeti poslovanja; 
 

Zašto ovo sve govorim? 
 
Istra nije izoliran otok i stoga će osjetiti sva negativna kretanja. Grañani Istre dijelit će sličnu 
sudbinu u 2010. s ostalim grañani Hrvatske. Vodeće gospodarske grane u Istri pogoñene su 
negativnim trendovima: 

- prerañivačka industrija (35,5% udjela u gospodarstvu Istre): 
npr. auto industrija (pad prodaje oko 50% u svijetu i RH) - manja potražnja na glavnim 
izvoznim tržištima utjecat će na pad zaposlenosti i pad profitabilnosti; 
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- trgovina (23,9%): 
pad kupovne moći lokalnog stanovništva i pad dolaska turista utječe na rezultat što će 
utjecati na manji broj zaposlenih; 
 
- hoteli i restorani (10,3%): 
pad broja noćenja u Istri, u hotelima i naseljima 8-10%, u prvih devet mjeseci 2009.; 
sezonu su nam izvukli kampovi i lijepo vrijeme, pa će onda, ukupno gledano, taj pad u 
noćenjima biti 2-3%. Vidljiv je pad broja noćenja na proizvodima veće dodane vrijednosti, 
tamo gdje bi gost trebao više trošiti i gdje bi se trebala stvarati veća zaposlenost! 
Vidljiv je i trend pada gostiju na destinaciji (tzv. vanpansionska potrošnja) 
pravi učinak sezone ćemo tek vidjeti početkom 2010. (objavom financijiskih izvješća 
turističkih društava) jer nitko ne objavljuje po kojim je cijenama prodavao kapacitete! 
-grañevinarstvo (8,7%): 
izraziti pad prodaje nekretnina (prepolovljen u zadnjih 18 mjeseci) uz pad cijena 
nekretnina; 

      
Prema dostupnim podacima, nezaposlenost od rujna  2009. se ponovno povećava.  

  
JLS a time i Županija značajne izvore prihoda temelje na porezu kojeg ostvaruju zaposlenici 
(znači gospodarstvo), te prometu nekretnina i komunalnom doprinosu. Imajući u vidu 
prikazane trendove jasno je, da će predviñeno ukupno smanjenje proračuna JLS i Županije u 
ovoj godini biti oko 180 milijuna kuna ili 11% proračuna.  
 
Stoga, kako je rekao Albert Eistein „ ludost je raditi uvijek istu stvar o čekuju ći razli čite 
rezultate“ , ako želimo  stvoriti razvojno-socijalne proračune trebamo promijeniti dosadašnji 
način ponašanja.  
 
 
Naši amandmani na prijedlog rebalansa prora čuna za 2009 godinu odnose se na: 
 
- uvoñenje drukčijeg modela ponašanja prilikom predlaganja  rebalansa i  izrade novog 
proračuna, jer  sve ukazuje da neće biti znatnijeg oporavka niti u narednim godinama, a što 
znači: 

• dobro izanalizirati svaku prihodovnu stavku  sa dva aspekta:  
-njezinu realnu vrijednost u 2010. – npr. ako slijedi vrhunac nezaposlenosti onda 
treba realno sagledati  dinamiku i priliv sredstava od poreza i prireza, 
- njezinu održivost u 2011. osobito sa aspekta mogućnosti     urednog  servisiranja 
postojećih kreditnih obveze, 

• ako su gradovi, općine ili županija kreditno opterećeni , ili će ih imaju namjeru uzimati, 
ili će izdavati jamstva, onda treba voditi računa o tome da neće biti “spektakularnog” 
oporavka u 2011. 

• ne bazirati proračun na jednokratnim prodajama imovine, 
• pronaći i razvijati nove izvore prihoda, npr. rješiti sve upravne predmete, povećati 

učinkovitost i ažurnost  uprave – veći prinosi iz komunalnog doprinosa, kontrola i 
veća naplata dospjelih obveza, objedinjeno voñenje računa i sl. 

 
Trebalo bi takoñer  voditi više računa i o : 

• centralizaciji nabave; ( ako to čini i HDZ-ova Vlada zašto to ne bi i mi to učinili?) 
• ulagati u razvojne projekte s bržim povratom, a ne provoditi politiku zadovoljenja  što 

većeg broja korisnika sa nedostatnim sredstvima umjesto da se masa novca 
koncentrira na projekte koji vraćaju ili kojima se rješava trenutno gorući problem; 

• objedinjavanju projekata,poslova i ljudskog potencijala na nivou županije ili više JLS. 
• politika zapošljavanja – restrikcija da ali ne opća zabrana, ali ako nam treba neko 

znanje onda je zapošljavanje poželjno! 
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• Uvesti transparentnu politiku zadržavanja i nagrañivanja najboljih – upravljati 
sustavom radne uspješnosti  jer je kriza  prilika za ovakve promjene; 

 
Unatoč činjenici da ne raspolažemo sa dovoljno informacija, jer nema pratećih izvješća i 
dovoljno razjašnjenja o izvršenim ili poslovima u tijeku, naš Klub će pored ovdje iznijetih 
prijedloga –amandmana za povećanje ili racionalnije korištenje prihodovnih stavki, tijekom 
rasprave iznijeti više amandmana, a koji su usmjereni na stavljanje akcenta na neke 
projekte,  za koje smatramo, da bi trebali imati veći prioritet, u odnosu na stavke koje su 
iznijete u prijedlogu, a u cilju da prora čun ima karakteristiku i razvojnog i socijalnog, a 
ne stagniraju ćeg. 
 Zatim u  raspravi sudjeluju : TEDI CHIAVALON, PLINIO  CUCCURIN, DINO 
KOZLEVAC. 
 U pojedinačno  raspravi su  sudjelovali :ALEN ROSANDA, koji je   u svezi  
predloženog  teksta Drugih izmjena  i dopuna Proračuna  Istarske županije za  2009. godinu 
nastavno dao slijedeće amandmane :  
 
Amandman broj 1  
 
A) Komentar : 
 
Budući da u dostavljenim materijalima nema obrazloženja, nije moguće zaključiti da li se 
smanjenje pojedine stavke predlaže iz razloga što se smanjuje opseg aktivnosti obuhvaćene 
pojedinom stavkom, ili se pak radi o tome da je aktivnost realizirana ali uz manji utrošak (npr. 
zbog racionalizacije). Isto tako, kod stavki za koje se predlaže povećanje, uslijed nedostatka 
obrazloženja, nije moguće utvrditi da li se povećava opseg pojedine aktivnosti ili se radi o 
tome da će se prvobitno planirani opseg aktivnosti realizirati uz veći utrošak sredstava. U 
cilju argumentirane rasprave, takoñer je potrebno prikazati i realizaciju pojedine stavke 
(ostvarenu, te planiranu, do dana donošenje izmjena proračuna) kako bi predlagatelj 
amandmana pri predlaganju povećanja pojedine stavke mogao predložiti s koje stavke uzeti 
potreban iznos. Kada se izvrši analiza pojedinačnih stavki prijedloga izmjena i dopuna 
proračuna dolazi se do zaključka da se smanjenje proračunskih rashoda namjerava izvršiti, u 
prvom redu, na teret zdravstva i obrazovanja budući da je na tim stavkama najveće postotno 
smanjenje rashoda. 
Udio rashoda za zaposlene u ukupnim rashodima se ovim rebalansom povećava sa 16% na 
18%, odnosno udio u ukupnim rashodima bez decentralizacije se povećava sa 22% na 26%. 
Mi se ne zalažemo za smanjenje plaća, ali radi postizanja ušteda potrebne su odgovarajuće 
reorganizacije. Napominjemo da nije prošao naš amandman na odluku o ustrojstvu 
županijskih tijela da se smanji broj odjela. 
Uza sve to, Rebalansom se predviña povećanje iznosa rashoda za intelektualne usluge s 
1.140.000 kn, za 921.600 kn na 2.061.000 kn. To je povećanje od 80%. Veliki udio rashoda 
za zaposlene implicira da je u županijskim odjelima zaposlen znatan intelektualni kapital te je 
stoga neprihvatljivo povećavati rashode za intelektualne i osobne usluge, kad se već nije išlo 
na racionalizaciju. Naročito velik iznos povećanja (620.000 kn) je na poziciji 129, u sklopu 
upravnog  odjela za lokalnu i područnu samoupravu. 
 
Sredstva proracuna, uz stalnu javnu kontrolu, trebaju se koristiti kao materijalni temelj za 
razvijanje socijalnih mjera, za razvijanje partnerstva u županijskim projektima sa svima 
zainteresiranima, te za interveniranja u sve oblike poticanja izvrsnosti Istre - gospodarske, 
znanstvene, kulturne, umjetničke. 
 
B) Komentar :  
 
Na poziciji 54, pričuva za programe EU se smanjuje s 1 mln kn, na 0,9 mln kn ili za 90%. Kao 
što je uvodno napomenuto, nedostaje obrazloženje da bi se moglo kompetentno raspraviti , 
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ali se nameće zaključak da nije odrañen neki program koji je morao privući veći iznos iz EU 
fondova nije odrañen.. 
 
Stoga predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 002  UPRAVNI ODJEL ZA LOKALNU I PODRU ČNU (REG.) SAMOUPRAVU 
00206 Glava:ZAJED.TROŠKOVI JAVNE UPRAVE I ADMINISTRACIJE   
0206 Program: ZAJED.TROŠKOVI JAVNE UPRAVE I ADMINISTRACIJE  
A020605  Aktivnost: zajedni čki troškovi javne uprave i administracije 
 
pozicija račun Opis plan Razlika novi plan 

129 3237 
intelektualne i osobne 
usluge 900.000,00    620.000,00    1.520.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis plan razlika novi plan 

129 3237 
intelektualne i osobne 
usluge 900.000,00    0,00    900.000,00    

 

Obrazloženje: Drugim izmjenama i dopunama proračuna ne predviña se smanjenje rashoda 
za zaposlene, čime se njihov, ionako velik, udio u ukupnim rashodima povećava. Stoga je 
neprihvatljivo dodatno  povećati izdatke za intelektualne i osobne usluge.   

Amandman broj 2 

 
Predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 004  UPRAVNI ODJEL ZA ODRŽIVI RAZVOJ  
00490 Glava:ZAVOD ZA PROSTORNO URE ðENJE  
0490 Program: ZAVOD ZA PROSTORNO URE ðENJE 
A049005  Aktivnost: ZAVOD ZA PROSTORNO URE ðENJE  
 
pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

251 3237 
intelektualne i osobne 
usluge 150.000,00     45.000,00      195.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

129 3237 
intelektualne i osobne 
usluge 150.000,00    0,00    150.000,00    

 

Obrazloženje: Drugim izmjenama i dopunama proračuna ne predviña se smanjenje rashoda 
za zaposlene, čime se njihov, ionako velik, udio u ukupnim rashodima povećava. Stoga je 
neprihvatljivo dodatno  povećati izdatke za intelektualne i osobne usluge.   
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Amandman broj 3 

 
Predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 006  UPRAVNI ODJEL ZA KULTURU          
00610 Glava: KULTURA  
0610 Program: KULTURA  
A061037  Aktivnost: MUZEJ SUVREMENE UMJETNOSTI ISTR E 
 

pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

354 3237 
intelektualne i osobne 
usluge  50.000,00     139.000,00      189.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis Plan razlika novi plan  

354 3237 
intelektualne i osobne 
usluge  50.000,00    0,00    

 
50.000,00   

 

Obrazloženje: Drugim izmjenama i dopunama proračuna ne predviña se smanjenje ukupnih 
rashoda za zaposlene, čime se njihov, ionako velik, udio u ukupnim rashodima povećava. 
Stoga je neprihvatljivo dodatno  povećati izdatke za intelektualne i osobne usluge.   

 

Amandman broj 4 

 
Predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 006  UPRAVNI ODJEL ZA KULTURU         
00610 Glava: KULTURA  
0610 Program: KULTURA  
A061050  Aktivnost: PROGRAM ISTRAPEDIA  
 
pozicija račun Opis plan razlika novi plan 

370 3237 
intelektualne i osobne 
usluge  40.000,00     100.000,00    

  
140.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis plan razlika novi plan 

370 3237 
intelektualne i osobne 
usluge  40.000,00    0,00     40.000,00    

 

Obrazloženje: Drugim izmjenama i dopunama proračuna ne predviña se smanjenje ukupnih 
rashoda za zaposlene, čime se njihov, ionako velik, udio u ukupnim rashodima povećava. 
Stoga je neprihvatljivo dodatno  povećati izdatke za intelektualne i osobne usluge 
 

Amandman broj 5 

Potrebno je specificirati rashode koji sačinjavaju iznos na poziciji 130, već i zbog samog 
opisa stavke; „grafičke usluge i usluge registracije motornih vozila i ostalo...“. Za tu stavku 
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predviñeno je povećanje s 575.000 kn,  za 235.000 kn, na 810.000 kn (to je povećanje od 
41%). 
 
Predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 002  UPRAVNI ODJEL ZA LOKALNU I PODRU ČNU (REG.) SAMOUPRAVU  
00206 Glava:ZAJED.TROŠKOVI JAVNE UPRAVE I ADMINISTRACIJE   
0206 Program: ZAJED.TROŠKOVI JAVNE UPRAVE I ADMINISTRACIJE  
A020605  Aktivnost: zajed. troškovi javne uprave i administracije 
 
pozicija račun Opis plan razlika novi plan 
 130 3239 graf.usl.i usl.reg.mot.voz. 575.000,00       235.000,00      810.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis plan razlika novi plan 

 130 3239 
graf.usl.i 
usl.reg.mot.voz. 575.000,00       0,00      575.000,00   

 

Obrazloženje: Drugim izmjenama i dopunama proračuna planirano je znatno smanjenje 
prihoda, te je potrebno to popratiti i odgovarajućim uštedama kod materijalnih rashoda, a ne 
samo smanjivanjem stavki koje se odnose na zdravstvo i školstvo. 
 
Amandman broj 6  
 
Na poziciji 149, predviñeno je smanjenje iznosa za zakladu za poticanje participacije i razvoj 
civilnog društva. Nakon smanjenja za 14,4%, spomenuta stavka još uvijek iznosi 856.000 kn. 
S obzirom na informacije koje su se u sredstvima javnog informiranja mogle naći, a prema 
kojima se ova zaklada financira i iz drugih izvora, te većinu svojih prihoda koristi za isplatu 
plaća i honorara potrebno je dodatno smanjiti ovu stavku s tim da se ne dovode u pitanje 
programi i ciljevi zbog kojih ista postoji. 
 
Stoga predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 002  UPRAVNI ODJEL ZA LOKALNU I PODRU ČNU (REG.) SAMOUPRAVU    
00235 Glava: ZAKLADA ZA POTICANJE PART. I RAZVOJ CIVILNOG DRUŠTVA 
0235 Program: ZAKLADA ZA POTICANJE PART. I RAZVOJ CIVILNOG DRUŠTVA 
T023505  TEKUĆI PROJEKT: ZAKLADA ZA POTICANJE PART. I RAZVOJ CIVI LNOG 
DRUŠTVA  
 
pozicija račun Opis Plan Razlika novi plan 

 149 3811 
zaklada za potic. part. i 
razvoj civ.dr. 1.000.000,00 -144.000,00 856.000,00 

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis Plan Razlika novi plan 

149 3811 
zaklada za potic. part. i 
razvoj civ. dr. 1.000.000,00 -300.000,00 700.000,00 

 

Obrazloženje: S obzirom na informacije koje su se u sredstvima javnog informiranja mogle 
naći, a prema kojima se ova zaklada financira i iz drugih izvora, te većinu svojih prihoda 
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koristi za isplatu plaća i honorara potrebno je dodatno smanjiti ovu stavku s tim da se ne 
dovode u pitanje programi i ciljevi zbog kojih ista postoji. 
 

Amandman broj 7 

 
A) Komentar :  
 
Općeniti komentar koji se odnosi na Mjere IŽ za poticanje gospodarstva i zapošljavanja 
može se sažeti u to, da je predviñeni iznos poticajnih mjera smanjen s 4.600.000 kn,  za 
2.750.000 kn, na 1.850.000 kn, odnosno za 60%. S obzirom na višekratno proklamiranje IŽ 
kao hrvatske avangarde kada je riječ o donošenju i provedbi antirecesijskih mjera, potrebno 
je podrobnije obrazloženje. Da li je riječ o tome da je istarsko gopodarstvo u takvom stanju 
da mu, ustvari , poticajne mjere koje su donesene prije 9 mjeseci ne trebaju u previñenom 
opsegu? Ili mu možda ne trebaju mjere kakve su donesene? 
  
B) Komentar : 
 
Na poziciji 1741, iznos za tekuće donacije za provoñenje mjera za poticanje gospodarstva i 
zapošljavanja se smanjuju sa 3.600.000 kn, za 1.750.000 kn, na 1.850.000 kn. Smanjenje 
iznosi 49% te je potrebno obrazloženje, posebno imajući u vidu naglašavanje pionirske uloge 
IŽ u donošenju antirecesijskih mjera. 
Na poziciji 1742, kapitalne donacije za provoñenje mjera se s 1.000.000 kn svodi na 0,00 te 
je potrebno pojašnjenje da li je to preneseno na neku drugu stavku. Ukoliko nije, potrebno je 
obrazloženje ukidanja tog iznosa. 
 
C) Komentar :  
 
Na poziciji 175, iznos kapitalne pomoći jedinicama lokalne samouprave za razvoj poslovnih 
zona smanjuje se s 1.400.000 kn, za 900.000 kn, na 500.000 kn. Smanjenje iznosi 64%. 
Dokle ne dobijemo pojašnjenje razloga, dakle, opravdanosti smanjenja smatramo, da nije 
primjereno ovoliko smanjenje stavke, ili treba preispitati postojanje tolikih poslovnih zona. 
 
D) Komentar :  
 
Na poziciji 176, iznos subvencija kamata trgovačkim društvima se smanjuje s 1.700.000 kn, 
za 400.000 kn, na 1.300.000 kn. Nastavno na prethodne komentare, da li je riječ o tome da 
nema potražnje trgovačkih društava za takvim subvencijama, ako ih nema da li ih nema jer 
im to nije potrebno ili postoji neki drugi razlog? 
 
E) Komentar :  
 
Na poziciji 185, iznos za tekuće donacije u novcu za regionalne jamstvene instrumente se 
smanjuje s 1.650.000 kn,  za 1.000.000 kn, na 650.000 kn. Ovdje je riječ o namjenskim 
sredstvima te je potrebno obrazloženje da li je to povezano sa pozicijom 2261 na kojoj se 
povećava za 1 mln kn iznos kapitalnih donacija za poticanje gospodarstva, takoñer iz 
namjenskih sredstava. 
 
F) Komentar:  
 
Na poziciji 187, iznos tekućih donacija za potpore u zapošljavanju mladih se smanjuju sa 
180.000 kn, za 50.000 kn, na 130.000 kn. Riječ je o smanjenju za 28%. Kao i u prethodnim 
stavkama, potrebno je pojašnjenje, da li je riječ o nedostatku potražnje ili su razlozi drugi?  
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G) Komentar:  
 
Na poziciji 192, u potpunosti se, a bilo je predviñeno 200.000 kn, skida izrada dokumentacije 
i izobrazba za impelmentaciju Emas sustava. EMAS je dobrovoljni sustav u zemljama EU i 
zemljama kandidatkinjama za one organizacije koje se žele posvetiti stalnom unapreñivanju i 
ocjenjivanju vlastitog ekološkog djelovanja. 
                                 

Predsjednik DINO KOZLEVAVAC, naglašava  da je kolega vijećnik  Alen Rosanda 
govorio više nego duplo od dozvoljenog  vremena, ali da nije  htio prvi puta upotrijebiti 
dobiveno zvono baš na njemu. Pošto se cijelo vrijeme u raspravi govori «mi», moli da se  
amandmani rasporede u okviru  4 do  5 minuta, a odgovori u okviru od 8 minuta. Inače 
podneseni amandmani su vijećnički amandman i više se ne mogu davati u ime Kluba 
vijećnika , nego kao vijećnik imenom i prezimenom. 
 U nastavku u pojedinačnoj  raspravi sudjeluje: NENAD ČENDAK,  koji podnosi  
slijedeći amandman. 
                                                                           
Amandman  broj 8 
 
Na poziciji 200, Strateška procjena utjecaja na okoliš se u potpunosti skida. Bilo je 
predviñeno 400.000 kn. Pitanje Županijskog centra za gospodarenje otpadom koje je 
planirano na lokaciji Kaštijun i s tim povezano aktualno pitanje dobivanja kredita izaziva 
mnoge prijepore, protivljenja i što je naročito bitno, strahove, osobito u području u 
neposrednoj blizini planirane lokacije. Studija temeljem koje se provode aktivnosti oko 
planiranog Županijskog centra za gospodarenje otpadom napravljena je 1993. godine. 
Svijest grañana o problematici zaštite čovjekove okoline je danas, 16 godina kasnije, različita 
i evoluirala je.   
Imamo i  pitanje cementare u Koromačnom koja spaljuje otpad npr. auto gume što takoñer 
izaziva nedoumice i strah značajnog dijela stanovništva. Neki tvrde, da time u zrak odlaze 
opasne čestice koje imaju poguban utjecaj na zdravlje. 
S druge strane imamo i tvornicu Rockwool za koju dio tamošnjih stanovnika tvrdi da im je 
znatno narušila kvalitetu života i uskratila pravo na zdrav život.  
Imamo zatim i pitanje termoelektrane u Plominu, s planom da se izgradi i Plomin 3 ... da je 
spomenuta Strateška procjena utjecaja na okoliš bila napravljena ranije, prije nego su 
navedena postrojenja isplanirana i započela s radom, vjerojatno bi se po pitanju istih 
drugačije postupilo. Stoga je potrebno iznos za Stratešku  procjenu utjecaja na okoliš ostaviti 
u prvobitno planiranom iznosu Potrebno je obrazloženje u kojoj je mjeri ukidanje ove stavke 
u vezi s pozicijom 2181 koja se povećava za 120.000 kn, a odnosi se na stratešku procjenu 
utjecaja, u dijelu koji se odnosi na eksploatacijska polja mineralnih sirovina. 
 
Stoga predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 004  UPRAVNI ODJEL ZA ODRŽIVI RAZVOJ 
00435 Glava: ZAŠTITA I OČUVANJE ČOVJEKOVE OKOLINE   
0435 Program: ZAŠTITA I OČUVANJE ČOVJEKOVE OKOLINE   
A043505  Aktivnost: ZAŠTITA I O ČUVANJE ČOVJEKOVE OKOLINE   
Pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

 200 4126 
Strateška procjena 
utjecaja na okoliš 400.000,00       -400.000,00     0,00    

 
i glasi 
 
Pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

  200 4126 
Strateška procjena 
utjecaja na okoliš 400.000,00       0,00      400.000,00   
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Obrazloženje: Pitanje Županijskog centra za gospodarenje otpadom koje je planirano na 
lokaciji Kaštijun i s tim povezano aktualno pitanje dobivanja kredita  izaziva mnoge prijepore, 
protivljenja i što je naročito bitno, strahove, osobito u području u neposrednoj blizini planirane 
lokacije. Studija temeljem koje se provode aktivnosti oko planiranog Županijskog centra za 
gospodarenje otpadom napravljena je 1993. godine. Svijest grañana o problematici zaštite 
čovjekove okoline je danas, 16 godina kasnije, različita i evoluirala je.   
 
Imamo i  pitanje cementare u Koromačnom koja spaljuje otpad npr. auto gume što takoñer 
izaziva nedoumice i strah značajnog dijela stanovništva. Neki tvrde da time u zrak odlaze 
opasne čestice koje imaju poguban utjecaj na zdravlje.  
S druge strane imamo i tvornicu Rockwool za koju dio tamošnjih stanovnika tvrdi da im je 
znatno narušila kvalitetu života i uskratila pravo na zdrav život.  
Imamo zatim i pitanje termoelektrane u Plominu, s planom da se izgradi i Plomin 3 ... da je 
spomenuta Strateška procjena utjecaja na okoliš bila napravljena ranije, prije nego su 
navedena postrojenja isplanirana i započela s radom, vjerojatno bi se po pitanju istih 
drugačije postupilo. Stoga je potrebno iznos za Stratešku procjenu utjecaja na okoliš ostaviti 
u prvobitno planiranom iznosu.  
Sredstva potrebna za realizaciju ovog amandmana ostvarila bi se iz ušteda koje bi proizašle 
iz amandmana 1 do 7. 
            
            U nastavku vije ćnik VLADO IVETI Ć, podnosi 

Amandman broj 9 

 
A) Na poziciji 210, temeljni kapital za agenciju za zaštitu okoliša se smanjuje s 280.000 kn,  
za 180.000 kn, na 100.000 kn. Potrebno je obrazloženje utjecaja predloženog smanjenja na 
realizaciju programa.  
 
B) Na poziciji 218, studije prenamjene prostora eksploatacijskih polja mineralnih sirovina se 
smanjuje s 250.000 kn, za 230.000 kn, na 20.000 kn. Potrebno je obrazloženje istog , pa i s 
obzirom na neke ideje koje se, u sklopu problematike oko Kaštijuna, mogu čuti da se takva 
područja namijene i za odlaganje opada. 
 
Stoga predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 004  UPRAVNI ODJEL ZA ODRŽIVI RAZVOJ 
00453 Glava: STUDIJE PRENAMJENE PROSTORA EKSPL. POLJA MIN.SIROVINA 
0453 Program: STUDIJE PRENAMJENE PROSTORA EKSPL. POLJA MIN.SIROVINA 
K045305  KAPITALNI PROJEKT: STUDIJE PRENAMJENE PROS TORA EKSPL. POLJA 
MIN. SIROVINA 
 
pozicija račun Opis plan Razlika novi plan 

 218 4126 

stud. prenamj. pros. 
ekspl. 
polj. min. sir. 250.000,00       -230.000,00   20.000,00    

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis plan razlika novi plan 

  218 4126 

stud. prenamj. pros. 
ekspl.  
polj. min.sir. 250.000,00       0,00      250.000,00   
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Obrazloženje: Prvorazredno značenje koje danas ima zaštita čovjekove okoline nalaže da se 
ne bi trebalo uštede tražiti na ovakvim stavkama. S druge strane, s obzirom na neke ideje 
koje se mogu čuti, u vezi problematike ŽCGO Kaštijun, a prema kojima bi se takva područja 
mogla namijeniti i za odlaganje nekih vrsta otpada, opravdano je takve studije i realizirati. 
Sredstva potrebna za realizaciju ovog amandmana ostvarila bi se iz ušteda koje bi proizašle 
iz amandmana 1 do 7. 

Amandman broj 10 

 
Na poziciji 411, predviñeno je smanjenje kapitalne pomoći za nabavku sadnica s 4.500.000 
kn, za 250.000 kn, na 4.250.000 kn, odnosno za 5,6%. S obzirom na postotak smanjenja 
ukupnih proračunskih rashoda, a naročito imajući u vidu veća postotna smanjenja pojedinih 
stavki, predlažemo dodatno smanjenje ove stavke, za cjelokupni nerealizirani iznos, do dana 
donošenja izmjena i dopuna proračuna. 
 
Predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 007  UPRAVNI ODJEL ZA POLJ. ŠUM. LOV. RIBAR STVO I VODOPRIVREDU  
00710 Glava: POTICANJE RAZVOJA POLJOPRIVREDE  
0710 Program: POTICANJE RAZVOJA POLJOPRIVREDE 
A071005  Aktivnost: POTICANJE RAZVOJA POLJOPRIVREDE  
 
pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

411 4126 
Kapitalne pomoći za 
nabavku sadnica 4.500.000,00    -250.000,00   4.250.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

  411 4126 
Kapitalne pomo ći za 
nabavku sadnica 4.500.000,00 -1.500.000,00 

  
3.000.000,00   

 

Obrazloženje: S obzirom na postotak smanjenja ukupnih proračunskih rashoda, a naročito 
imajući u vidu veća postotna smanjenja pojedinih stavki, predlažemo dodatno smanjenje ove 
stavke, za cjelokupni nerealizirani iznos, do dana donošenja izmjena i dopuna proračuna. 

 Ujedno moli  ako je ikako moguće financijski pomoći Općini Tinjam, sa barem 
50.000,00 kuna sa neke stavke vezano za pokriće troškova održavanja Internacionalnog 
sajmu pršuta u Tinjanu, koji je kao manifestacija postao prepoznatljiv, a Općina Tinjan svojim  
skromnim proračunom  ne može podnositi  troškove  te manifestacije.  

 

U nastavku vijećnik GVIDO JERMANIŠ, podnosi 2 amandmana. 

Amandman broj 11 

Na pozicijama od 795 do 802, u potpunosti se skida planiranih 309.500 kn, za službu za 
unutarnju reviziju. Imajući u vidu nalaz revizije za 2007. i 2008. godinu, u kojem su, uz ostalo, 
iskazane primjedbe na nepoštivanje obveze za osnivanjem ove službe proizlazi, da će ovo i 
nadalje ostati neizršena obveza Županije. 
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Predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 013  SLUŽBA ZA UNUTARNJU REVIZIJU  
01301 Glava: JAVNA UPRAVA I ADMINISTRACIJA   
1301 Program: JAVNA UPRAVA I ADMINISTRACIJA   
A130105  Aktivnost: JAVNA UPRAVA I ADMINISTRACIJA 
   
pozicija Račun Opis plan razlika Novi plan 

795 3111 Plaće za redovan rad 200.000,00 
   -
200.000,00    0,00    

796 3121 
Ostali rashodi za 
zaposlene 2.900,00    -2.900,00    0,00    

797 3132 
Doprinosi za 
zdravstveno osiguranje 31.000,00 -31.000,00 0,00    

798 3133 
Doprinosi za 
zapošljavanje 3.600,00 - 3.600,00 0,00    

 
i glase 
 
pozicija Račun Opis plan razlika novi plan 
795 3111 Plaće za redovan rad 200.000,00    0,00    200.000,00    

796 3121 
Ostali rashodi za 
zaposlene 2.900,00    0,00    2.900,00    

797 3132 

Doprinosi za 
zdravstveno 
osiguranje 31.000,00 0,00 31.000,00    

798 3133 
Doprinosi za 
zapošljavanje 3.600,00 0,00 3.600,00    

 

Obrazloženje: Imajući u vidu nalaze državne revizije za 2007. i 2008. godinu, u kojima su, uz 
ostalo, iskazane primjedbe na nepoštivanje obveze osnivanja ove službe, potrebno je 
napokon ustrojiti istu. Vjerujemo da će ova služba omogućiti da se pažljivijim poslovanjem 
ostvare uštede koje će sigurno nadmašiti iznos potrošen za funkcioniranje ove službe. 
Sredstva potrebna za realizaciju ovog amandmana ostvarila bi se iz ušteda koje bi proizašle 
iz amandmana 1 do 7, te amandmana 10. 
 

Amandman broj 12 

 

A) Na poziciji 418, iznos za programe za projekte i kreditiranje poljoprivrede i ureñenje 
ruralne infrastrukture smanjuje se s 3.500.000 kn, za 2.100.000 kn, na 1.400.000 kn, 
odnosno za 60%. Ovdje je riječ o namjenskim sredstvima. S obzirom da je jedna od 
antirecesijskih mjera bila i potpora razvoju agroturizma, potrebno je obrazloženje ovolikog 
smanjenja. 

 
B) Na poziciji 455, se za tekuće donacije za OB Pula, predviña smanjenje sa 730.000 kn, za 
260.000 kn,  na 470.000 kn, odnosno za 35,6%. Na poziciji 456, se za izgradnju nove bolnice 
u Puli iznos smanjuje s 4.400.000 kn, za 3.714.000 kn, na 686.000 kn, odnosno za 84,4%. S 
obzirom na dosadašnje iskustvo, u vezi obećanja o izgradnji nove pulske bolnice postavlja se 
pitanje da li opet slijedi isti scenario prema kojem će to sačekati neki sljedeći saziv 
županijske Skupštine. 
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Predlažemo da se mijenja stavka: 
 
Razdjel 008  UPRAVNI ODJEL ZA ZDRAVSTVO I SOCIJALNU  SKRB  
00810 Glava: ZDRAVSTVO  
0810 Program: ZDRAVSTVO 
A0810060 Aktivnost: OP ĆA BOLNICA PULA                
pozicija račun opis Plan razlika novi plan 

455 3811 
Tekuće donacije za opću 
bolnicu Pula 730.000,00    -260.000,00   

  
470.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun Opis Plan razlika novi plan 

  455 3811 
Tekuće donacije za 
opću bolnicu Pula 730.000,00 0,00 

      
730.000,00   

 

Obrazloženje: Neopravdano je smanjivanje rashoda provoditi nauštrb najosjetljivijeg 
segmenta života lokalne zajednice. Stoga predlažemo, da se ova stavka ne dira, a sredstva 
potrebna za realizaciju ovog amandmana ostvarila bi se iz ušteda koje bi proizašle iz 
amandmana 1 do 7, te amandmana 10. 

 

VIKTOR  KRAPLJANOV, iznosi nekoliko komentara  vezano za Izmjene i dopune  
Proračuna  

Amandman broj 13 

 
Na poziciji 455, se za tekuće donacije za OB Pula predviña smanjenje s 730.000 kn, za 
260.000 kn, na 470.000 kn, odnosno za 35,6%. Na poziciji 456, se za izgradnju nove bolnice 
u Puli iznos smanjuje sa 4.400.000 kn, za 3.714.000 kn, na 686.000 kn, odnosno za 84,4%. 
S obzirom na dosadašnje iskustvo u vezi obećanja o izgradnji nove pulske bolnice postavlja 
se pitanje da li opet slijedi isti scenario prema kojem će to sačekati neki sljedeći saziv 
županijske Skupštine. 
  
Stoga  predlažemo da se mijenja stavka:  
 
Razdjel 008  UPRAVNI ODJEL ZA ZDRAVSTVO I SOCIJALNU  SKRB   
00810 Glava: ZDRAVSTVO  
0810 Program: ZDRAVSTVO 
A081007Aktivnost: OP ĆA BOLNICA PULA                
 

pozicija račun opis Plan razlika novi plan 

456 3821 Izgradnja nove bolnice 4.400.000,00 
   -
3.714.000,00     686.000,00   

 
i glasi 
 
pozicija račun opis plan razlika novi plan 

  456 3821 
Izgradnja nove 
bolnice 4.400.000,00 -2.778.900,00 

      
1.621.100,00   

 

Obrazloženje: S obzirom na dosadašnje iskustvo u vezi obećanja  izgradnje nove pulske 
bolnice postavlja se pitanje da li opet slijedi isti scenario, prema kojem će to sačekati neki 
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sljedeći saziv županijske Skupštine. S tim u vezi predlažemo, da smanjenje sredstava za 
izgradnju nove bolnice bude, u iznosu predloženom amandmanom, a iznos za koji se 
umanjuje smanjenje osigurao bi se iz smanjenja rashoda predloženih amandmanima 1 do 7, 
te amandmana 10.  
 
Amandman 14 
 
A) Komentar :  
 
Kod stavki o kojima ćemo govoriti, riječ je o decentraliziranim sredstvima.  
Na poziciji 467, medicinska i laboratorijska oprema, predviñeno je smanjenje s 3.176.620,90 
kn,  za 460.056,43 kn, na 2.716.564,47 kn, odnosno za 14,5%. Na poziciji 470, prijevozna 
sredstva u cestovnom prometu, predviñeno je smanjenje s 2.090.000 kn, za 941.840,96 kn, 
na 1.148.159,04 kn, odnosno za 45%. Na poziciji 473, za stavku dodatna ulaganja na 
postrojenjima i opremi  predviña se smanjenje s 1.277.000 kn,  za 1.199.000 kn, na 78.000 
kn,  odnosno za 94% manje. Na poziciji 474, dodatna ulaganja za prijevozna sredstva iznos 
od 100.000 kn se u potpunosti ukida. 
Na poziciji 475, otplata glavnice primljenih zajmova od banaka se povećava s 1.850.000 kn,  
za 5.297.213,05 kn, na 7.147.213,05 kn, odnosno za 286%. Ovdje je potrebno obrazloženje 
o postojanju veze smanjenja  prije navedenih stavaka s povećanjem stavke otplate zajmova. 
 
B) Komentar :  
 
Na poziciji 504, u dijelu koji se odnosi na decentralizirana sredstva za domove za starije i 
nemoćne,  usluge tekućeg i investicijskog održavanja hitne intervencije planirane sa 196.000 
kn se u potpunosti skidaju. Na poziciji 522, ureñaji, strojevi i oprema se sa 898.039,58 kn  
smanjuje, za 375.809,58 kn, na 522.230,00 kn, odnosno za 42%. Na poziciji 523, prijevozna 
sredstva u cestovnom prometu se smanjuje s 237.255,84 kn, za 153.055,84 kn, na 84.200 
kn, odnosno za 64,5%. Na poziciji 524, dodatna ulaganja na grañevinskim objektima 
planirana u iznosu 150.196,99 kn se u potpunosti skidaju. 
 
C) Komentar :  
 
Na poziciji 558, projektna dokumentacija za dom za starije i nemoćne Alfredo Štiglić Pula se 
smanjuje s 1.100.000 kn, za 1.050.000 kn, na 50.000 kn .  
 
D) Komentar :  
 
Na poziciji 579, smanjuju se tekuće donacije Sveučilištu u Puli za 30% , s 1.000.000 kn, za 
300.000 kn, na 700.000 kn. 
 

Amandman broj 15 

 
A) Na poziciji 645, smještaj učenika prvih razreda srednjih škola u učeničke domove se 
smanjuje s 1.222.150 kn, za 1.124.020 kn, na 98.130 kn. Postavlja se pitanje obrazloženja, a 
riječ je o namjenskim sredstvima. 
 
B) Na poziciji 609, iznos od 500.000 kn, za projektnu dokumentaciju, za osnove škole se, u 
potpunosti skida. Na poziciji 638, se iznos decentraliziranih sredstava za TSŠ Dante Alighieri 
Pula smanjuje s 1.100.000 kn, za 500.000 kn, na 600.000 kn, odnosno za 45,5%. Na poziciji 
639, se iznos za SŠ Eugen Kumičić Rovinj smanjuje s 1.800.000 kn, za 1.700.000 kn, na 
100.0000 kn, odnosno za 94,4%.  
Kada govorimo o nenamjenskim sredstvima, na poziciji 642, se sredstva za TSŠ Zvane 
Črnja Rovinj i SŠ Rovinj prvobitno planirane s 2.000.000 kn u potpunosti skidaju. 
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Stoga  predlažemo da se mijenja stavka:  
 
Razdjel 009  UPRAVNI ODJEL ZA OBRAZOVANJE, SPORT I TEHNIČKU KULTURU  
00915 Glava: OSNOVNO ŠKOLSKO OBRAZOVANJE     
0915 Program: OSNOVNO ŠKOLSKO OBRAZOVANJE    
K091525 KAPITALNI PROJEKT: KAPIT. ULAG. U OSN. ŠK. IZNAD STANDARDA 
 
pozicija Račun opis Plan Razlika novi plan 

609 4126 
Projektna dokumentacija 
za osnovne škole 500.000,00    -500.000,00           0,00    

 
i glasi 
 

pozicija račun opis Plan razlika novi plan 

609 4126 

Projektna 
dokumentacija za 
osnovne škole 500.000,00 0,00 

      
500.000,00    

 

Obrazloženje : Javno proklamirajući društvo znanja i brigu za mlade, u praksi se najlakše 
nauštrb obrazovanja smanjuju rashodi. Smatramo da je neopravdano, da najveći teret 
negativnih gospodarskih kretanja, kroz proračun, osjeti školstvo. Sredstva potrebna za 
realizaciju ovog amandmana ostvarila bi se iz ušteda koje bi proizašle iz amandmana 1 do 7, 
te amandmana broj 10. 
 
 U nastavku u pojedinačnoj  raspravi sudjeluju: MARINO ROCE,                               
ALIDA PERKOV, TEDI  CHIAVALON, PLINIO CUCCURIN, rep lika i ispravak krivog 
navoda, TEDI CHIAVALON, odgovor na  repliku i ispra vak krivog navoda vije ćnika 
PLINIA CUCCURINA,VEDRAN GRUBŠI Ć, koji se u ime predlagača pozitivno očitovao o 
prijedlogu vijećnika Vlade Ivetića da se za početak iznañe mogućnost  da se Općini  Tinjan 
pomogne s iznosom  od 25.000,00 kuna, a da se za  slijedeću godinu  otvori stavka u 
Proračunu  Istarske  županije za pomoć Općini  Tinjan u svezi  pokrića troškova  održavanje  
meñunarodne  manifestacije istarskog pršuta.  
  Vijećnik PLINIO CUCCURIN, u ime Kluba  Nezavisnih vijećnika  traži pauzu od  5 
minuta za konsultaciju Kluba  u svezi amandmana. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, odreñuje  stanku u trajanju od  5 minuta. 
   - STANKA OD 19,45 – 19,55 SATI -  
  

U nastavku sjednice  u  raspravi su sudjelovali : VALERIO DRANDIĆ, koji je naglasio  
da u ime Predlagača ove točke  dnevnog  reda ne može prihvatiti  amandmane  vijećnika  
Nezavisne  liste nosioca  Plinia  Cuccurina zato  što puno izmjena koje se  predlažu ili nude  
nije više moguće učiniti, jer kada su predložene odreñene izmjene  projicirano je  što 
Županiju očekuje ili koje još obveze ima do kraja godine. Sve su izmjene učinjene u 
usuglašenosti sa korisnicima i iza  svake  pozicije stoji netko  tko ta  sredstva čeka ili  tko se 
tim sredstvima nada, ali da će se kod sastavljanja Proračuna za narednu godinu nastojati 
voditi  računa o predloženim amandmanima.  

PLINIO CUCCURIN, naglašava da Klub Nezavisnih vijećnika  odustaje od 
amandmana, uvažavajući obrazloženje predlagača, računajući na riječ koju su dobili za 
vrijeme stanke  od strane predlagača ove točke  dnevnog  reda. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje na glasanje Druge  
Izmjene i dopune  Proračuna Istarske županije za  2009. godinu, te nakon glasanja  utvrñuje 
da je Skupština sa  32 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  3 «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela  
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    DRUGE IZMJENE I DOPUNE 

         Prora čuna Istarske županije za  2009. godinu 
 

AD – 6 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O USVAJANJU  PLANA  
             INTERVENCIJA  OD IZNENADNOG ONEČIŠĆENJA  
             MORA U ISTARSKOJ  ŽUPANIJI 

 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
  U  raspravi su  sudjelovali MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS, koji 

smatra da članak 7. i 8. nisu usklañene sa Nacionalnim programom, pa predlaže da se  
članak 7 promijeni i  glasi: 

«Članovi i zamjenik  ŽOC-a imenuje  župan Istarske županije ( u daljnjem  tekstu : 
Župan) iz redova upravnih tijela Istarske županije nadležnih za poslove  zaštite mora i 
spašavanja, zaštite i  spašavanja unutarnjih poslova, predstavnika Lučke  kapetanije, iz 
redov znanstvenih i stručnih institucija», u smislu kako je  to predložen i u Nacionalnom 
planu. 

U članku  8. stavak  3 da se mijenja i  glasi :                                                          
 «Uže zapovjedništvo  ŽOC-a Istarske županije  čine predstavnici upravnih  tijela 
Istarske županije nadležnih  za poslove zaštite mora, zaštite okoliša, zaštitu i spašavanje te  
unutarnjih poslova».  

  
U  pojedinačnoj  raspravi  sudjelovali su: JOSIP ANTON RUPNIK,  JOSIP ZIDARI Ć, 

očitovanje  na predložene amandmane i odgovori na  po stavljena pitanja, u ime 
predlagatelja, MARINO ROCE, replika, JOSIP ZIDARI Ć, dodatno obrazloženje.  
 
 DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i prvo daje na  glasanje amandmane koje je 
podnio vijećnik  MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika HDZ-HSS, za koje  je glasalo  14 
vijećnika, pa  amandmani  nisu prihvaćeni. 

Zatim daje na glasanje Zaključak o usvajanju Plana intervencija  kod iznenadnog  
onečišćenja  mora u  Istarskoj  županiji, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 18 
glasova ZA», 13  glasova  «PROTIV» i bez   SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   

     
    Z A K L J U Č A K  
 

o usvajanju Plana intervencija  kod iznenadnog  onečišćenja  mora u  Istarskoj  županiji 
 
AD – 7 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  PROCJENA 
             UGROŽENOSTI  ISTARSKE ŽUPANIJE OD PRIR ODNIH 
             I TEHNIČKO TEHNOLOŠKIH KATASTROFA I VELIKIH 
             NESREĆA 
 
 Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić 
 U ime predlagatelja uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dao DENIS 
STIPANOV- voditelj Službe zaštite i spašavanja  VZ IŽ. 

U  raspravi su  sudjelovali: EVELINA BIASOL BRKLJA ČIĆ, u ime Kluba vije ćnika 
HSU-HSLS-a, MARINO ROCE, u ime kluba vije ćnika  HDZ-HSS, DENIS STIPANOV, 
odgovori na  postavljena pitanja . 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, z aključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
prihvaćanju  Procjene ugroženosti Istarske  županije od prirodnih  i tehničko  tehnoloških 
katastrofa i  velikih  nesreća, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 31  glasova ZA»,  
1  glasom  «PROTIV» i 3  SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   
                                 Z A K L J U Č A K  
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o prihvaćanju  Procjena ugroženosti Istarske  županije od prirodnih  i tehničko  tehnoloških 
katastrofa i  velikih  nesreća 
 

AD – 8 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUA PRAVILNIKA O 
             DODJELI  STIPENDIJA STUDENTIMA ISTARSK E 
             ŽUPANIJE 
 
Predlagač za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Predsjednica  Odbora  za  društvene djelatnosti, LUCIJA DEBELJUH, izvijestila  je  

Skupštinu da je Odbor  donio ZAKLJU ČAK 
 

1. Podržava se Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o stipendiranju studenata u Istarskoj 
županiji s time da se u članku 5., iza prosjeka ocjena doda sljedeći tekst: 
“U slu čaju da student studira u inozemstvu, a nije obuhva ćen gore navedenim 
izračunima,  na odgovaraju ći će se način izvršiti bodovanje ocjena koje se primjenjuju 
sukladno sistemu ocjenjivanja u konkretnoj državi.”  
 
2. Predlaže se Županu da pokrene inicijativu zajedno sa gradonačelnicima i načelnicima, 
financijerima i privrednicima da razmotre  mogućnost osnivanja agencije ili fonda koja bi na 
neki način stipendirala ili kreditirala sve istarske studente. 

 
Odbor za statut, poslovnik i upravu je donio  slijedeći ZAKLJU ČAK  : 
 
Podržava se Prijedlog Izmjene i dopune Pravilnika o stipendiranju studenata u 

Istarskoj županiji, s time da se : 
 
Članak 3.  mijenja i glasi: 
U članku 7. briše se 3. alineja Pravilnika o dodjeli stipendija Istarske županije. 
Članak 5. 
„Pod „a) Prosjek ocjena u prethodnoj školskoj odnosno aka demskoj godini“ 

dodati izračun prosjeka ocjena koji se koriste u sustavu bodovanja na austrijskim 
sveučilištima, te odredbu: 

„U slučaju susretanja s drugačijim sustavom bodovanja od gore prezentiranih, na 
odgovarajući način vršiti će se bodovanje po kriterijima iz dosadašnjih iskustava.“ 

Pod d) Posebne okolnosti  
- dodaje se nova alineja: 
- student s prebivalištem izvana mjesta studiranja   5 bodova 

                                                                                                                                                                                                                        
 U  raspravi su sudjelovali : ZDENKO PLIŠKO , u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS-a, 
koji ističe da Klub vijećnika  HSU-HSLS predlaže da članak  3. prijedloga Izmjena i dopuna 
Pravilnika o dodjeli stipendija  studentima Istarske županije glasi da se u  članku 7. stavak  1  
briše alineja 3., što bi značilo da se prebivalište i boravak ispusti kao kriteriji za  stjecanje 
prava  na podnošenje zahtjeva za stipendiju. 
 U  nastavu u  raspravi sudjeluje LUCIJA DEBELJUH , u ime Kluba vijećnika  SDP-
ZELENI, u pojedinačnoj raspravi IVICA MIKULČIĆ, koji predlaže uvoñenje  dvije nove  
stipendije: 
 - stipendija za studente sa invaliditetom, 
 - socijalna stipendija, za što je dao i usmeno obrazloženje, MLADEN DUŠMAN , koji 
se u ime Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu očitovao u svezi 
amandmana Odbora za statut, poslovnik i upravu te Odbora za društvene djelatnosti na 
Prijedlog  izmjena i dopuna Pravilnika o dodjeli stipendija studentima Istarske županije, te 
Županu predlaže da se očituje na slijedeći način : 
 1.Amandman Odbora za Statut, poslovnik i upravu                                                                                                                    
 A) prihvatiti da se izmjeni članak 3. predloženog Pravilnika o Izmjenama i dopunama 
Pravilnika o dodjeli stipendija na način da glasi :  
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 «U članku  7. stavak  1. alineja 3. Pravilnika briše se.» 
 Obrazloženje: Na taj se način svim studentima sa prebivalištem na podruju Istarske 
županije  omogućava da  podnesu  zahtjev za  dodjelu stipendije  bez obzira  na to da li  
studiraju  u ili  van mjesta prebivališta. 
 B) ne prihvatiti  da se izmjeni članak 5. predloženog  Pravilnika o izmjenama  i 
dopunama Pravilnika o dodjeli stipendija na način  kako je  Odbor za  statut, poslovnik i 
upravu predložio ( unošenje u Pravilnik i austrijskog   sistema bodovanja i sl.) budući da je 
bolje  rješenje sadržano u  prijedlogu  Odbora za  društvene djelatnosti ( općenitom odredbo  
obuhvatiti sve sisteme ocjenjivanja  studenata). 
 C) prihvatiti  da se pod posebne okolnosti unese odredba da se studentima s  
prebivalištem van mjesta studiranja  dodaje 5 dodatnih  bodova ( ili možda bolja formulacija» 
-  podnositelj zahtjeva studira  van mjesta prebivališta – 5» - više u duhu Pravilnika čije se 
izmjene i dopune vrše). 
 
 2.Amandman Odbor za  društvene djelatnosti 
 Prihvatiti jedini  amandman ovog Odbora  na način  da se u  članku  5. predloženog 
Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o dodjeli stipendija  studentima Istarske 
županije, ispod navedenih prosjeka ocjena i bodova  doda  rečenica : 
 «U  slučaju da student studira u inozemstvu, a nije obuhvaćen  gore navedenim  
izračunima, na odgovarajući  će se način izvršiti bodovanje ocjena  koje se primjenjuju 
sukladno sistemu ocjenjivanja u konkretnoj državi.» 
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje  raspravu i odreñuje stanku od  5 minuta 
za očitovanje predlagača  na predložene amandmane. 
 
   - PAUZA  OD  21,05 SATI DO  21,15 SATI - 
  
 U nastavku  rada sjednice u ime predlagača očitovao  se  o amandmanima Odbora 
za  statut, poslovnik i upravu, Odbora za  društvene djelatnosti , Kluba vijećnika  HSU-HSLS-
a i  vijećnika  Ivice  Mikulčića, VEDRAN GRUBIŠIĆ. 
koji iznosi da predlagač prihvaća amandman Odbora za  statut, poslovnik i upravu u  dijelu 
koji se odnosi na brisanje riječi  «boravište» i  briše članak  3.  Izmjena i  dopuna  Pravilnika,  
dok se ostalo  ne prihvaća.  
 Prihvaća se amandman Odbora za  Društvene djelatnosti pod točkom 1. koji gasi; 
 “U slu čaju da student studira u inozemstvu, a nije obuhva ćen gore navedenim 
izračunima, na odgovaraju ći će se način izvršiti bodovanje ocjena koje se primjenjuju 
sukladno sistemu ocjenjivanja u konkretnoj državi.”   

Amandman Ivice  Mikulčića iz HSU-HSLS-a se prihvaća , jer je  sadržan u stavku  12. 
Odluke, te naglašava da postoje i 3 Odluke o stipendiranju koje Župan može sam donijeti, 
kojima se najviše  vodi računa o spomenutim  slučajevima 

Istarska  županija sa jedinicama lokalne samouprave i uprave priprema  Pravilnik o 
kreditiranju studenata.   

Predlagač  ne prihvaća  amandman Odbora  za statut, poslovnik i upravu na članak 5. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i prvo daje na glasanje 
amandman  Odbora za statut, poslovnik i upravu, na članak  5, pa kako je za prijedlog dobio 
samo jedan glas, amandman nije prihvaćen. 
 Zatim stavlja na glasanje amandman vijećnika Ivice Mikulčića, te nakon  glasanja 
utvrñuje  da je  Skupština  sa 35  glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila amandman  vijećnika  Ivice Mikulčić, na što se vijećnik 
Mikulčić zahvaljuje. 
 
 Zatim predsjednik DINO  KOZLEVAC, daje  na  glasanje Prijedlog  Izmjena i dopuna  
Pravilnika o  dodjeli stipendija  studentima Istarske županije sa prijedlozima predlagača, te 
nakon glasovanja utvrñuje  da je  Skupština  sa 35 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela  
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    P R A V I L N I K   
  

 o dodjeli  stipendija  studentima Istarske  župani je  
 
AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O MIJENJANJU  NAZIVA VISOKE  
            TEHNIČKE ŠKOLE U PULI – POLITEHNI ČKI STUDIJI 
 

Predlagač za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.  
Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik DINO  KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o mijenjanju  naziva  Visoke tehničke škole u  
Puli – Politehnički  studiji, te nakon rasprave utvrñuje da je  Skupština sa 35  glasova ZA», 
bez  glasova  «PROTIV» i  ez SUZDRŽANIH»  glasova , donijela 
     
     O D L U K U 
  
 o mijenjanju  naziva Visoke tehni čke škole u Puli – Politehni čki studiji 
 
1. Naziv  «Visoke tehničke škole u Puli – Politehnički  studiji» mijenja se u «POLITEHNIKA 
PULA – Visoka tehničko – poslovna  s pravom javnosti». 
2. Ova odluka  tupa  n snagu  danom objave u «Službeni novinama Istarske županije». 
 

AD – 10 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU  PRETHODNE 
               SUGLASNOSTI  NA ODLUKU  ŠKOLSKOG ODO RA 
               GLAZBENE ŠKOLE IVANA MATETI ĆA RONJGOVA  
               O DOPUNI DJELATNOSTI  
 

Predlagač za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 
 U  raspravi su sudjelovali : NIKA KRSTEVSKI, u ime Kluba vije ćnika HDZ-HSS, 
LUCIJA DEBELJUH, u ime Kluba vije ćnika HDZ-ZELENI. 
 

Predsjednik DINO KOLEVAC, z aključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o  
davanju prethodne suglasnosti na odluku školskog odbora Glazbene škole Ivana Matetića – 
Ronjgova o dopuni djelatnosti Klasa :003-08/09-01/13, Urbroj :2168-19-09-1 od  30.09.2009. 
godine, te nakon glasanja utvrñuje da je Skupština sa  34 glasova ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i bez  SUZDRŽANIH»  glasova , donijela 
     
    Z A K L J U Č A K   
 
o  davanju prethodne suglasnosti na odluku o školsk og odbora Glazbene škole Ivana 
Mateti ća – Ronjgova o dopuni djelatnosti Klasa :003-08/09- 01/13, Urbroj :2168-19-09-1 
od  30.09.2009. godine 
 

1. Daje se prethodna suglasnost  a odluku  školskog odbora  Glazbene škole 
Icana Matetića – Ronjgova o dopuni djelatnosti Klasa 003-08/09-01/13, Urbroj  
: 2168.19-09-1 od  30.09.2009. godine kojom se  djelatnost  predmetne škole 
dopunjuju za nastavni plan i program srednjeg školstva glazbenik kontrabasist 
i glazbeni  violinist te za  nastavni plan i program osnovnog  školstva 
udaraljke, violina i kontrabas. 

2. Ovaj Zaključak  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama 
Istarske županije».  

 
AD -11 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA  
             ISTARSKE ŽUPANIJE U OTO ČNO VIJEĆE 
 

Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanje. 
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Izvješće Komisije je podnijela DANICA MILETIĆ, predsjednica  Komisija  za izbor i 
imenovanja. 
 Pošto se nitko nije javio  za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC, z aključuje raspravu i 
daje na glasanje Rješenje o  imenovanju predstavnika Istarske županije u Otočno vijeće, te 
nakon glasanja utvrñuje da je Skupština sa  34 glasova ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  
SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   
                                 R J E Š E N J E 
 
o imenovanju predstavnika  Istarske županije u Oto čno vije će 
 
1. Za predstavnika Istarske županije u Oto čnom vije ću  imenuju se : 
 1. Josip Zidari ć 

2. Ada Damijanac, 
  3. Franko  Štifani ć 
2. Ovo Rješenje stupa  na snagu danom donošenja , a  objavit  će se u «Službenim 
novinama Istarske županije» 
 

AD -12 RIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU REDSTAVNIKA 
             ISTARSKE ŽUPANIJE U SKUPŠTINU  HRVATSK E 
             ZAJEDNICE  ŽUPANIJA    
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja, u ime koje je 

uvodno obrazloženje dala DANICA MILETIĆ, predsjednica  Komisije. 
 U  raspravi su sudjelovali :VLADO IVETIĆ, u ime Kluba Nezavisnih vijećnika, koji je 
predložio amandman  na Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika IŽ u  Skupštinu 
Hrvatske zajednice županija.  

Amandman 
 Predlaže se da jednog člana u Skupštinu Hrvatske zajednice županija predlože 
vijećnici iz redova opozicije. 
 Obrazloženje : 
 U Skupštinu Hrvatske zajednice županija.  Skupština IŽ  ima svoje  predstavnike. 
Budući ih ima tri, vodeći računa o  demokratskoj  zastupljenosti strukture Skupštine IŽ 
logično bi bilo, da  opozicija predloži jednog člana, a razmjerno svojoj zastupljenosti u 
Skupštinu IŽ, a ako hoćemo i svim JLS u  IŽ. 
 Shodno tome na Klubu vijećnika Ladonja mi smo odlučili , željeli smo ovim 
amandmanom reći da ubuduće da nm se pruži prilika da i mi  predložimo bez amandmana 
odreñenog vijećnika. Naš  e prijedlog  u svrhu demokracije koju smo pokazali  do sada  ovdje 
kao Ladonja u Skupštini Istarske županije da  upravo mi predložimo  gospodina Dina 
Kozlevca, predsjednika  Skupštine IŽ i saborskog zastupnika, to bi bio naš prijedlog, kroz 
amandman samo zbog toga što nismo bili pitani prije za to. 
 Župan naš je pohvalio da smo bolji   saziv od prošle  Skupštine,  to ste  čuli, 
pokažimo visok stupanj demokracije, gospodo, i usvojite ovaj amandman. 
 Na predloženi  amandman se pozitivni očitovao VEDRAN GRUBIŠIĆ, u ime 
predlagača.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Rješenje o 
imenovanju  predstavnika Istarske županije u Skupštinu  Hrvatske zajednica  županija, e 
nakon  glasanja utvrñuje da je Skupština sa 35 glasova ZA», bez  glasova  «PROTIV» i   bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   
   
                                 R J E Š E N J E 

o imenovanju  predstavnika Istarske županije  u Sku pštinu  Hrvatske zajednice  
županija 
     I. 
 Za  predstavnika Istarske županije u Skupštinu Hrvatske zajednice  županija imenuju 
se: 
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1. Ivan Jakovčić, 
2. Dino Kozlevac 
3. Vačerio Drandić 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu  danom donošenja, a objavit će se u «Službenim 

novinama Istarske županije». 
 
AD – 13 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  v.d. 
               RAVNATELJA  POVIJESNOG MUZEAJA  ISTR E – 
               MUSEOSTORICO DELL'ISTRIA U PULI  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  red je  Župan Istarske županije. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC , pošto se nitko nije javio za riječ, zaključuje raspravu i 

daje  na glasanje Rješenje o imenovanju   v.d. ravnatelja  Povijesnog muzeja Istre – Museo 
storico dell'Istria u Puli, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 35  glasova ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i bez  SUZDRŽANIH»  glasova , donijela 
 
    R J E Š E N J E   
  
o imenovanju   v.d. ravnatelja  Povijesnog muzeja I stre – Museo storico dell'Istria u 
Puli 
 

1. Gracijano  Kešac, dipl. Povjesničar, iz Sutivanac, Gorica  7/A, imenuje se za  vršitelja 
dužnosti Povijesnog  muzeja Istre – Museo storico dell'Istria u  Puli. 

2. Imenovani  će funkciju vršitelja  dužnosti obavljati  do imenovanja ravnatelja 
Povijesnog muzeja Istre – Museo storico dell'Istria po  raspisanom natječaju , ali najduže 
šest mjeseci. 

3. Ovo Rješenje stupa na snagu   danom donošenja , a objavit će se u «Služenim 
novinama Istarske županije». 

 
AD - 14 
 a) Prijedlog  Rješenja  o izboru Odbora za gospodar stvo, 
         financije i prora čun 
 b) Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za  gospodar stvo  i turizam 
    c)  Prijedlog  Rješenja o izboru Odbora za pros torno ure ñenje, zaštitu 
         okoliša i graditeljstvo  
 d) Prijedlog Rješenja o izboru  Odbora za me ñunarodnu 
         suradnju i evropske  integracije  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Komisija za izbor i imenovanje. 
Uvodno obrazloženje je dala DANICA MILETIĆ, predsjednica Komisije.  

Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu 
i pojedinačno daje  na glasanje točke a),b),c) i d), te nakon  glasanja utvrñuje da je  
Skupština sa 35 glasova «ZA», bez  glasanja «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela pod   

 a) 
     R J E Š E N J E 

  
         o izboru Odbora  za financije i prora čun u sastavu  :  

 
1. Tedi  Chiavalon, predsjednik 
2. Alen Rosand, potpredsjednik 
3. Danica Miletić, članica 
4. Valter Drandić, član 
5. Stjepan Mraković, član 



 45 

6. Josip Anton Rupnik, član 
7. Ivan Bubić, član. 
 
 b)   

R J E Š E N J E  
           

    o izboru Odbora za  gospodarstvo i turizam u sa stavu :  
 
1.Alida  Perkov, predsjednica, 
2. Ivo  Uccio Miletić, potpredsjednik 
3. Sergio Rigo, član 
4. Maja  Šarić, članica 
5. Tullio  Fernetich, član 

  
 c)  

R J E Š E N J E 
 

o izboru Odbora za  prostorno ure ñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo u  sastavu 
 
 1. Marino Roce, predsjednik 

2. Katarina Nemet, potpredsjednica 
3. Sergio Rigo, član 
4. Valter Drandić, član 
5. Mirjana Antonelić, članica 
6. Vojo Kličković, član 
7. Josip Anton Rupnik, član 
8. Ivo Uccio Miletić, član 

 
 d) 

R J E Š E N J E 
o izboru Odbora za  me ñunarodnu suradnju i europske integracije Županijske  
skupštine  Istarske županije  u sastavu : 
 
1. Tedi Chiavalon, predsjednik 
2.Tullio Fernetich, potpredsjednik 
3.Stjepan Mraković, član 
4.Katarina Nemet, članica 
5.Silvio Brunelli, član 
6.Oliver Gmitrović, član 
7.Gvido Jermaniš, član 
  

AD – 15 
a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  članica  Školskog odbora 

Medicinske škole Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju  članica  Školskog odbora  

Medicinske  škole Pula 
 

Predlagač za ovu točku dnevnog red je  Komisija za izbor i imenovanja. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje raspravu i 

najprije daje na glasanje točku a), a zatim točku b),  te nakon glasanja utvrñuje da je  
Skupština sa 35 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZRŽANIH»  glasova, 
donijela pod 
 a) 

R J E Š E N J E 
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o  razrješenju  članica  Školskog odbora Medicinske  škole Pula 
I. 

Elena Gattoni i Tatjana Samardžić razrješuju se od članstva u  Školskom odboru Medicinske 
škole Pula. 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije" 
  b) 

R J E Š E N J E 
  
o imenovanju članica Školskog odbora Medicinske škole Pula 
 

I. 
Romanita Rojnić i Vera Radolović imenuju se za članice Školskog odbora Medicinske škole 
Pula umjesto razriješenih članica Elene Gattoni i Tatjane Samardžić. 

II. 
Mandat imenovanih članica Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na koje su 
imenovane razriješene članice Školskog odbora. 
 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 
 

AD – 16 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  SUDACA  
                         POROTNIKA  ŽUPANIJSKOG SUD A U PULI 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Komisija za izbor i imenovanja. 

 Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i 
daje na glasanje Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog  suda u Puli, te nakon  
glasovanja  utvrñuje da je  Skupština sa 35 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

R J E Š E N J E 
 
o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Pu li 
 

I. 
Za suce porotnike Županijskog suda u Puli, imenuju se: 
 

1. Ivan Čihor iz Pule, Varoš 70 
2. Romano Radolović iz Pule, Kavrerski put 9 
3. Lino Belušić iz Pule, Vinkuran, Debeli vrh 7 
4. Spasoje Drobnjak iz Pule, Trg kralja Tomislava 9 
5. Anica Sekušak iz Pule, Sv. Polikarpa 3 
6. Željko Šugar iz Pule, Radnička 36 
7. Zorka Šuran z Pule, Veruda 19 
8. Marija Mišan iz Pule, Ivančićeva 31 
9. Ljiljana Ognjenović iz Pule, Viška 18 
10. Jasmina Kert iz Pule, Krležina 37 
11. Branka Lalić iz Pule, Benussijeva 46 
12. Anica Lasić iz Pule, Greblova 3 
13. Marina Jambrošić iz Pule Vodovodna 14 
14. Majda Marković iz Pule, Mandićeva 4 
15. Ksenija Jurešić iz Pule, Kovačićeva 7 
16. Boris Piccoli iz Ližnjana, Ližnjan281. 
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II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osam dana od dana objave u “Službenim novinama Istarske 
županije”. 
 
 AD - 17 

  
a) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kr iterijima, mjerilima 

i načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentral izirane funkcije 
za zdravstvene ustanove u 2009. godini 

b) Prijedlog Odluke o prihva ćanju nacrta i utvr ñivanja prijedloga II. izmjena 
i dopuna Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za  raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2009. godini 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i 
daje na glasanje  najprije  točku  a), a zatim točku b), te nakon glasanja utvrñuje da je 
Skupština sa 35 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «AUZSRŽANIH»  glasova, 
donijela  
 a) 

O D L U K U 
  
 o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjeri lima i na činu financiranja i 
rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za  zdravstvene ustanove u 2009. 
godini 

  b)  
O D L U K U 

 
o prihva ćanju nacrta i utvr ñivanja prijedloga II. izmjena i dopuna Popisa prior iteta 
zdravstvenih ustanova za raspored sredstava decentr aliziranih funkcija u 2009. godini. 
  Ovime je dnevni red iscrpljen i predsjednik  DINO KOZLEVAC  zaključuje 5. sjednicu 
Županijske skupštine Istarske županije. 
 Najavljuje narednu 6. sjednicu Skupštine istarske županije za  23.011. 2009. godine, 
materijali  će ići u skladu sa  usvojenim Poslovnika  8 dana prije  sjednice, te najavljujem 
prvo čitanje Proračuna Skupštine Istarske županije za  2010. godinu.  
  Naredna 7. sjednica  Skupštine Istarske županije je planirana za  14.012.2009. 
godine, ponedjeljak, a 16.012.009. godine će se nastojati organizirati tradicionalni 
novogodišnji prijem Županijske skupštine i Gradskog vijeća Grada Pule, što se već  
tradicionalno radi u Gradu Puli.  
 Sjednica je zaključen u 21,50  sati. 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                      PREDSJEDNIK ŽSIŽ:  
 
IVAN KLARIĆ                   DINO KOZLEVAC  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


